
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
2900 Komárom, Szabadság tér 1.

Szám: 1-274 /2010.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő -testülete 2010. december 16-án megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,  továbbá
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző,
és a Polgármesteri Hivatal előterjesztése k szerint illetékes munkatársai,
intézményvezetők, érdeklődő állampolgárok.

Dr. Molnár Attila: polgármester köszönti a Képviselő -testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, jelen van 11  fő képviselő. A Képviselő-testület
ülését megnyitja.
Módosító indítványt tesz a meghívóban jelzett napirendekre az alábbi szerint:

Javasolja napirendről levenni:
- az egyebek napirenden belül a b., pontot, a Duna-Vértes Köze Regionális

Hulladékgazdálkodási Társulás „Tár sulási megállapodás” módosítását,
- a Kérdések, bejelentések című napirendet.

Javasolja továbbá, hogy a Saxum Kft. kérelmét zárt ülésen tárgyalják, tekintettel arra, hogy a
Képviselő-testület, mint az egyszemélyes önkormányzati tulajdonú  Kft. taggyűlési jogát
gyakorló tulajdonosi testület  jár el. Egyébként az önkormányzati törvény értelmében is zárt
ülést kell tartani. A 261-es technikai számmal jelzett – pályázati - előterjesztést a két ülés
közötti tárgysorozatban javasolja megtárgyalni.
Kéri, értsen egyet a Testület azzal  is, hogy – a Vértes Volán Zrt. vezérigazgatója kérésére - a
248-as technikai számmal jelzett, helyi autóbusz közlekedéssel kapcsolatos napirend et előre
vegyék. Kérdése, van-e további észrevétele, javaslata a Képviselő-testület tagjainak a
tárgysorozatra vonatkozóan?  Amennyiben nincs, a módosításokat figyelembe véve az alábbi
napirendek elfogadásáról kér szavazást.

NAPIREND:

1. Beszámoló Komárom Város helyi autóbusz közlekedésének 2010. évi várható
eredményéről, javaslat a tarifák és pótdíjak 2011. január 1 -től, valamint a helyijárat
menetrendjének 2011. március 1 -től való módosítására
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc címzete s főjegyző

2. Rendelet-tervezet az oktatási intézményekben alkalmazandó élelmezési nyersanyag
normákról és térítési díjakról szóló 2009. évi 32. számú (XII. 18.) önkormányzati rendelet
módosításáról.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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3. Rendelet-tervezet Komárom Város Képviselő -testülete 2009. évi 33. (XII. 18.) számú
önkormányzati rendelete, az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és
vagyonkezelés szabályai módosításáról.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4. A helyi szociális rendelet, ezen belül a közgyógyellátás felülvizsgálata.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc cím zetes főjegyző

5. Rendelet-tervezet a helyi adórendeletek módosításáról.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

6. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi közszolgáltatásról sz óló 2006. évi 33.
számú (XII. 23.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

7. Rendelet-tervezet Komárom Város közigazgatási területén fizetendő víz - és
csatornahasználati díjak módosításáról .
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

8. Komárom Város 2011. évi költségvetési irányelveinek meghatározása.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

9. Komárom Város Képviselő-testülete 2011. I. féléves munkaterve meghatározása.
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
                Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

10. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti
fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások
állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

11. E g y e b e k.

a/ Klapka György Lakásszövetkezet 2010 . évi pénzügyi és szakmai beszámolója
komáromi antennarendszerről, javaslat a 2011 . évi fejlesztésekre és az antennadíj
mértékére.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

Lóczi Tibor Lakásszövetkezet elnöke

Zárt ülés!

b/ Az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat vezetői pályázat elbírálásáig ideiglenes vezetői
megbízás.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester (szóbeli előterjesztés)
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c/ Felügyelő Bizottságok és tagi képviselők megvá lasztása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester (szóbeli előterjesztés)

d/ KOMTURIST-KOMÁROM Kft. Alapító Okirata módosítása. (ügyvezetés)
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester (szóbeli előterjesztés)

e/ Javaslat a KOMTHERMÁL Kft. ügyvezetésére .
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester (szóbeli előterjesztés)

f/ Szakmai Kollégiumok tagjai megválasztása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester (szóbeli előterjesztés)

g/Saxum Kft. kérelme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester (szóbeli előterjesztés)

- A Képviselő-testület a napirendet 10 igen és 1 nem szavazattal elfogadja.

1. Napirendi pont: Beszámoló Komárom Város helyi autóbusz közlekedésének 2010. évi
várható eredményéről, javaslat a tarifák és pótdíjak 2011. január 1 -től,
valamint a helyi járat menetrendjének 2011. március 1 -től való
módosítására.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: Szóbeli kiegészítése van-e az előterjesztőnek? Megadja a szót a Vértes Volán
Zrt. vezérigazgatójának.

Német Tamás a Vértes Volán Zrt. vezérigazgató ja: 2010. év második felében kezdődött meg az
a folyamat, hogy a költségek csökkentése, illetve a bevételek növelése ér dekében különböző
intézkedéseket tegyenek. A támogatási igény 2010. évben mintegy 20 M Ft -tal lesz kevesebb a
2009-es évhez képest. Ez úton megköszöni a testüle tnek az együttműködést és kéri, hogy
támogassák az előterjesztésben javasoltakat.

Dr. Molnár Attila: Kérdése, észrevétele, javaslata van -e a testület tagjainak az előterjesztéssel
kapcsolatosan?

Babják Csaba: Észrevétele, hogy kb. öttel bővül a helyi járatok száma, viszont Monostor felé
eggyel csökken. Látható, hogy 17 óra és 18 óra 40 perc között egyáltalán nincs autóbusz
közlekedés Monostorra. Nagyon fontos lenne ebben az időszakban is a helyi járatok
közlekedtetése, mivel az iskolai foglalkoztatások ra, különböző rendezvényekre nehezen tudnak
eljutni az érintett lakosok. Javasolja, hogy vizsgálják felül és módosítsák a menetrendet.

Dr. Molnár Attila: Kérésnek megfelelően, amennyiben szükséges a vezérigazgató úr meg tudja
oldani a problémát.
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Megköszöni a Vértes Volán Zrt. vezetésének az együttműködést,
melynek során 2010. december 1-el sikerült megvalósítani,  hogy Komárom városában élő
kismamák díjmentesen igénybe vehetik a helyi járatokat és  a Vértes Volán Zrt. helyközi járatait.
További hasonló gyors együttműködést vár a jövőben.

Czita János: Csatlakozik ahhoz a problémához, amelyet Babják Csaba képviselő úr jelzett. A
Monostorra irányuló autóbuszjáratok száma ne változzon. A rakparton lévő buszmegálló
nagyon szeles, ezért ha mód és lehetőség van rá, építsenek oda autóbusz várakozóhelyet.

Dr. Molnár Attila: Későbbiek folyamán bemutatja Siklósi József urat, aki főépítészi feladatokat
lát majd el Komárom városában. Nagyon fontosnak tartja Siklósi József úr egyik javaslatát,
amely a város egységes arculata kialakítására vonatkozik.

Hornig Rudolfné: Megköszöni az előterjesztőnek a részletes kimutatást, jól látható, hogy a
2009-es évben az alvállalkozói tevékenységre 40 M Ft-ot fordítottak és mindezt a 2010-es
évben 25 M Ft-ra sikerült redukálni.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A komáromi buszmegállókkal kapcsolatosan megemlíti , hogy az
egységes arculat megvalósítása érdekében komplex felmérés történik , ez az ügy folyamatban
van és várják annak folytatását.

Dr. Molnár Attila: Megköszöni a vezérigazgató  úr részvételét, valamint azt, hogy pozitív
szemléletű partneri viszony alakult ki Komárom Város Önkormányzata és a Vértes Volán Zrt.
között. Köszöni az észrevételeket a Képviselő -testület tagoknak is. Kéri, hogy szavazzanak a
határozati javaslatokról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslato t 11 igen szavazattal elfogadja és a z alábbi
határozatot hozza:

227//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő -testülete elfogadja a Vértes Volán Zrt.
Előzetes beszámolóját. A 2010. évre várható gazdálkodási adatok ismeretében, működé si
költségtérítési előleg címén, a Vértes Volán Zrt. részére a bevétellel nem fedezett indokolt
költségekre a várható összeg felének, azaz 12,1 M Ft -nak a folyósítását jóváhagyja. Felkéri
a szolgáltatót, hogy a működési támogatás megítélt összegeivel 2011.  március 31-ig
számoljon el.
2. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő -testülete működési költségtérítésként
biztosítja a tarifaemelés elmaradásából származó kieső bevételt.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
                         Hók Gyuláné főkönyvelő, mb. osztályvezető
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2. Napirendi pont: Rendelet-tervezet az oktatási intézményekben alkalmazandó élelmezési
nyersanyag normákról és térítési díjakról szóló 2009. évi 32. számú
(XII. 18.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: A napirend tárgyalása előtt szeretné elmondani, hogy a  tegnapi nap
folyamán a híradásokban elhangzott , hogy a decemberi testületi üléseken hoznak döntést a
helyi képviselő-testületek a 2011. évi közüzemi díjak emeléséről. Ez a napirend is hasonló
témáról szól. Fontosnak tartja továbbra  is azt a szemléletet, - melyet eddig is képviseltek - a
komáromi lakosok érezzék, nagyon jó komárominak lenni! Minden egyes komáromi lakos
erőfeszítése megmutatkozik a város eredményében. Komárom város olyan anyagi helyzetben
van az adóbevételeiből kifolyólag, amely lehetővé teszi, hogy segítséget tudnak nyújtani a
komáromi lakosok számára .
Bejelenti, olyan javaslatot kíván tenni, amely a közüzemi díjak emelésével foglalkozó
napirendek előterjesztéseire vonatkozik. Nevezetesen a Képviselő-testület ne támogassa a
közüzemi díjak emelését. Ebből az következik, hogy 2011-es évben Komárom városában a
közüzemi díjak nem változnak. A díjemelések mértéke elenyésző mé rtékű többletbevételt
jelentene a cégek számára. Ezzel kapcsolatosan javasolja a testületi tagoknak, a cégek kiesett
bevételeit az Önkormányzat biztosítsa költségvetésében.
Továbbiakban elmondja, hogy Takács József képviselő úr, a Pénzügyi -, és Városfejlesztési
Bizottság elnöke későbbiek folyamán tájékoztatást ad a folyamatban lévő átvilágításokról,
illetve azokról az intézkedésekről, melyek lehetőséget biztosítanak arra , hogy Komáromban
2011-es évben ne kerüljön sor közüze mi díjemelésre. Az oktatási intézmények (a város
óvodái, általános iskolái és a Jókai Mór Gimnázium) étkezési nyersanyag normáinak és
térítési díjai emeléséről van szó jelen napirendi pontban. Ezzel kapcsolatosan elmondja, hogy
szeretnék megvalósítani  Komárom városában azt, hogy minden óvodás és iskolás gyermek
napi egyszer kaphasson meleg ételt térítés mentesen az Önkormányzattól. Hozzávetőlegesen
50-60 M Ft közötti összegről van szó becslések alapján. Ez az összeg várhatóan a 2011-es évi
költségvetésből kigazdálkodható l esz, ami majd a komáromi gyermekek javát szolgálja.
Megkérdezi, kérdés, észrevétel, javaslat van-e a Testület részéről? – megállapítja, hogy nincs.

Javasolja, hogy határozathozatal nélkül térjenek át a következő napirendi ponthoz , mivel
- az előzetesen kiadott írásbeli anyag is tartalmazza – nem kívánnak rendeletet módosítani,
mivel a térítési díjakat változatlanul h agyják. Ebben az esetben határozathozatal sem
szükséges.

- A Képviselő-testület egyhangúlag egyetért az elhangzottakkal.
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3. Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom Város Képviselő -testülete 2009. évi 33.
(XII. 18.) számú önkormányzati rendelete,  az Önkormányzat
vagyonáról, a vagyonnal való rendelkezés és vagyonkezelés szabályai
módosításáról.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: Ez a napirendi pont a legutóbbi Képviselő -testületi ülésen tárgyalt
Szervezeti és Működési Szabályzat módosításához kapcsolódik, illetve ahhoz igazítja a
vagyonrendelet egyes rendelkezéseit a bizottsági hatásk örök és a polgármester hatásköre
tekintetében. Kérdése, van-e szóbeli kiegészítés az előterjesztéshez? – megállapítja, hogy
nincs.

Babják Csaba: Áttanulmányozták az anyagot. Véleménye erről a napirendről, hogy a
polgármester úr által beterjesztett Önkormányzati vagyonnal , vagyonkezeléssel kapcsolatos
rendelet-tervezet csorbítja a Képviselő-testület hatáskörét, jelentősen növe li a polgármester
hatáskörét ez által kivonva az önkormányzati vagyonnal történő tevékenység jelentős részét a
Képviselő-testület látóköréből.
Kérése a polgármester úr felé, hogy vonja vissza a saját hatáskörét növelő javaslatát, bízzon a
testület bölcs döntéseiben, állásfoglalásában. Az utólagos tájékoztatás nem helyettesítheti a
döntés megalapozottságának kontrollját.
Az 5.§-ra hívja fel a figyelmet, amely nem tartalmaz olyan garanciákat, amelyek védenék az
önkormányzati vagyon licitálás keretében történő elvesztegetését. Továbbá nem tartalmazza,
hogy minimum mennyi időnek kell eltelnie a meghirdetés és a licit között. Tehát a mai napon
még meg lehet hirdetni a holnapi licitet, amelyre a bennfentesek az érvényes piaci ár alatt
tudnak ajánlatot tenni. Másik gondja ezzel, hogy pl.: egy 40 M Ft-os ingatlan esetében nem
valószínű, hogy valaki azonnal meg tudja vásárolni, vagy bankgaranciákat tud k érni előre egy
pénzintézettől.
Javasolja a polgármester úrnak, hogy ha mindenképpen módosítani kívánja a rendeletet, akkor
úgy javasolja módosítását, hogy licitálni csak a meghirdetést követő 15 nap eltelte után
lehessen. Ez a javaslat elősegítené a jelentkező k számának a maximalizálását és az
Önkormányzat számára a nagyobb bevétel megszerzését is.

Márkos Attila: Csatlakozik Babják Csaba képviselő úr felvetéséhez. Azzal szeretné
kiegészíteni az elhangzottakat, hogy a előző napi bizottsági ülésen nem a bizottságok elnökei
vezették a ülést, hanem a polgármester. Kérdése a polgármester úr felé, hogy miért ő vezette
a bizottsági ülést?  Az SZMSZ 64. §-a a következőt tartalmazza: a polgármester,
alpolgármester, a kisebbségi ö nkormányzat tagja, a Polgármesteri Hivatal dolgozója nem
lehet a bizottság elnöke, tagja. A polgármester úr viszont még szavazott is a bizottsági ülése n.
Hogyan talált erre lehetőséget?! Tulajdonképpen ebben a városban demokrácia van, de ezek
alapján viszont diktatúra van. Budapestről jogosították fel  ehhez az intézkedéshez?!
Véleménye szerint, már az alakuló ülés is törvénysértő volt, amikor megválasztották az
alpolgármestereket úgy, hogy az SZMSZ módosításra került. Az SZMSZ szabályai
módosítása során az egyes  §-ok módosítását nem egyenként tette f el, hanem 10-12 §-t



7

összevont. Az erre vonatkozó jogszabály szerint a kihirdetéstől számított - következő nap -
vagyis 24 óra múlva lép hatályba . Tehát a következő nap lehetett volna az alpolgármestereket
megválasztani. Az erre vonatkozó Igazságügyi Minisztérium rendeletére hivatkozik.
Polgármester úr az első közös megbeszélésen - Churchill-től idézett, hogy „amit meg akarsz
oldani, azt old meg magad,  amiből meg azt akarod, hogy ne legyen semmi , azt pedig bízzad
egy bizottságra!” – ezzel az idézettel kezdte bemutatkozását. Mindezek után konstruktívan állt
a dolgokhoz. A napirendek előtt kérte polgármester urat a felszólalás lehetőségére , de nem
adott arra módot.. Kérdések, bejelentések napirendet szerette volna , ha napirenden marad,
mivel e napirend keretében van mód a  kérések, vélemények megfogalmazására , de a
párbeszéd jegyében a komáromi emberek véleményét nem hagyta kinyilvánítani. Jelzi, amint
módja és lehetősége lesz, kérdéseket tesz fel, melyre válaszokat is vár.

Horváth Gyula: Tegnapi nap folyamán összbizottság i ülés volt és az elmúlt négy év folyamán
az összbizottsági üléseket a polgármester vezette.

Takács József: Úgy gondolja, hogy nem diktatúráról van szó. Egy új szemléletet szeretnének
bevezetni és véghezvinni a városban. Polgármester úr már korábban jelezte ez irányú
szándékát. Ennél jobb dolgok már nem történhetnek ebben a városban. Ezeket a gondolatokat
csak támogatni lehet. Márkos Attila képviselő úr jelen volt az adott üléseken , és akkor kellett
volna jeleznie problémáját.

Dr. Szöllősy Ferenc: Az elhangzottakra tényszerűen szeretne válaszolni. Úgy gondolja, hogy
a vagyonrendelet teljesen korrekt. Ezek a szabályok már korábban is szerepeltek a testület
előtt. Egy változás van, amely az adás-vételi szerződésekre vonatkozóan 10 M Ft -ig,   az
ingatlan bérbe- és haszonbérbe adásánál pedig 5 M Ft-ig biztosítja a döntés meghozatalát  a
polgármester részére. Utóbbinál 5-10 M Ft között a Pénzügyi Bizottság, 10 M Ft éves díj
felett a testület jogosult dönteni. A polgármesternek, illetőleg a bizottságnak döntéseiről a
következő ülésen tájékoztatni kell a Képviselő -testületet. Babják Csaba képviselő úr
felvetésére válaszolva elmondja,  hogy a módosítás egyáltalán nem vonja ki a testület
látóköréből az önkormányzati vagyonnal történő tevékenység jelentős részét. A módosítás
lényege az, hogy kisebb ügyekkel ne kelljen a testületet megkeresni, de a kontroll a következő
testületi ülésen megvalósuljon. A licitre vonatkozó tárgyalási szabályok csak  azzal a
módosultak, hogy a 10 M Ft alatti ügyekben a polgármester is kitűzheti a licitálás napját,  és
meghatározhatja a licit induló értékét, de erről is a testületnek táj ékoztatást kell adni. Az 5. § -
ban az áll, hogy legkésőbb 45 napon belül kell kitűzni a licitet , és az időpontot az
önkormányzati rendelet tartalmazza.
Az alakuló üléssel kapcsolatos felvetésre válaszában elmondja, hogy Magyarország egyetlen
önkormányzata sem tudna dolgozni, ha az Országgyűlés, a Kor mány és a hivatkozott
igazságügyi illetve belügyminisztériumi jogszabály nem adott volna erre lehetőséget. Tehát
általánosan elfogadott az a gyakorlat, hogy az alakuló üléseken - és ez így működik a
szabályok szerint évtizedek óta - először az SZMSZ-t kell módosítani, majd kötelező
napirendi pont az alpolgármester/ek/ választása. Az SZMSZ korábbi szabályozása szerint egy
alpolgármester volt, jelenleg pedig - a polgármester úr elképzelése szerint - három,  egy
főállásban, kettő pedig társadalmi munkában lá tja el feladatát. A jogszabályok lehetőséget
adnak arra, hogy az alakuló ülésen először módosítsák az SZMS Z-t, hogy meglehessen tartani
az ülést. Felelősséggel kijelenti, hogy ez semmilyen törvénysértésbe nem ütközik,
mindenképpen jelezte volna, ha így le nne. A minisztérium ajánlása alapján jártak el. Márkos
Attila képviselő úr hivatkozása teljesen ellentétes a minisztérium állásfoglalásával . Az
országban mindenütt így járnak el. Az SZMSZ módosítása nem másnap, 24 óra elteltével lép
hatályba, hanem a testület döntését követően azonnal kihirdetésre kerül t, és felkerült a
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honlapra, a hirdetőkön megjelent , ezért azonnal hatályba lépet . A rendeleteknél egyedül az
SZMSZ módosító rendelete lépett hatályba az adott testületi ülés napján . Erre a polgármester
úr is felhívta a figyelmet, a kihirdetést azonnali hatállyal a jegyző felé elrendelte.
A napirend előtti felszólalás sal kapcsolatban egyetért mindazzal, amit Márkos Attila
képviselő úr elmondott, ha ténylegesen í gy történt. Ha a képviselő napirend előtti felszólalást
kér és a polgármester úr azt nem engedélyezte, akkor a testületnek kell dönteni arról, hogy  ad-
e lehetőséget a napirend előtti felszólalásra, vagy nem.
Az SZMSZ-t figyelmesen kell áttanulmányozni, mivel lehetőség van arra,  hogy az
összbizottsági ülést az polgármester úr hívja össze és összbizottsági ülést lehetőség szerint
kell is tartani a költségvetés sel kapcsolatos kérdésekben. Az összbizottsági ülése n a
polgármester elnököl és kifejtheti a véleményét  is. Tehát az összbizottsági ülést vezetheti a
polgármester vagy az általa megbízott alpolgármester , aki csak képviselőnek megválasztott
alpolgármester lehet, tehát Turi Bálint alpolgármester úr. Természetesen ez eddig is gyakorlat
volt,de az kétségtelen, hogy az összbizottsági ülésen a polgármester ne m szavazhat.

Márkos Attila: Köszöni a választ, de nem tudja mindezt elfogadni. A Győri Polgármesteri
Hivatalban az alpolgármesterek választását másnapra tűzték ki, pontosan az igazságügyi
minisztériumi jogszabály miatt.
Az SZMSZ szerint a bizottságok közös feladata vagy hatásköre  esetén együttes ülést is
tarthatnak, a város költségvetése, általános rendezési, szerkezeti, szabályozási terve  és az
Önkormányzat 4 éves munka-, és gazdasági programja, valamint középtávú városfejlesztési
koncepciója előzetes megtárgyalása összbizottsági ülésen történik. Az SZMSZ összességében
így szabályozza az összbizottsági ülés munkáját. Áttanulmányozta az SZMSZ módosító
pontjait, de ebben az esetben nem számít, mivel a polgármester ú gy gondolja, hogy saját maga
szeretné levezetni és eldönteni, hogy ebben a városban mi legyen . Tehát így bizottsági
elnökökre sincs szükség, akik fel sem szólaltak a  tegnapi összbizottsági ülésen. Próbálta ezt a
munkát segíteni, de úgy látja, hogy egy olyan irányba indultak el, amely diktatúrához vezet.

Babják Csaba: Megköszöni Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző úrnak a szakszerű
tájékoztatást. Nem azzal van problémájuk, hogy 45 napon belül kell kitűzni a licit tárgyalást,
ez részéről rendben van. Javasolja, hogy a licit kitűzése és a licitálás között minimum 15 nap
teljen el, hogy ne adhasson okot a visszaélés lehetőségére. Ha kitűznek egy licitet,  akkor
bármikor 45 napon belül, akár másnap már meg is valósul a licit tárgyalás.

Dr. Molnár Attila: Egyetért Babják Csaba képviselő úr jav aslatával. A vagyonrendelet átfogó
módosítására sor kerül majd a januári vagy a februári ülésen és ezt mindenképpen orvosolják.
Ezt a javaslatot mindenképpen a vagyonrendele t módosításában szerepeltetni  fogják.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az emberek nem igénylik a se mmitmondó, magamutogató
politikai jellegű vitákat, ezen mindenképpen változtatni kell. Nyilván megvannak Márkos
Attila képviselő társának az egyéb irányú sérelmei. Ezeket az egyéb irányú sérelmeit önti
politikai nyelvezetbe. Próbál elindulni egy olyan úton, amely nem biztos, hog y hosszú távú
együttműködést fog eredményezni. Nem biztos, hogy ez célravezető.
Javasolja, hogy térjenek vissza abba az ütembe , amelyet próbáltak idáig tartani, vagyis
normális, korrekt együttműködést egy olyan városvezetést, ahol nem a politikai vitáktól
hangzik ez a terem, hanem készülnek Karácsonyra, és ahol olyan Adventi hangulatot
próbálnak sugározni, amelyet mindannyian elvárnak ebben a városban.

Dr. Molnár Attila: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Czita János képviselő úrnak.
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Czita János: Úgy gondolja, a Képviselő-testület munkája arról szól , hogy a város érdekében
dolgozzanak. A napirendi ponttal kapcsolatosan Babják Csaba képviselő úr által összeállított
felvetésekkel ért egyet. Nem javasolja,  hogy az 5 M Ft-os értékhatárt, 10 M Ft-ra emeljék.
Kérése a Képviselő-testület felé, hogy a testületi munkát , a javaslatokat, amelyek képviselő k
részéről elhangzanak vegyék komolyan. Javasolja, hogy ezt módosító javaslat ként tegyék fel
szavazásra.

Dr. Molnár Attila: Képviselő úr kérésével kapcsolatosan elmondja, hogy módosító
javaslatként nem tudja feltenni szavazásra, mivel Czita János képviselő úr nem ért egyet az
előterjesztéssel valamint a rendelet-tervezettel sem. Ez nem módosító javaslat,  hanem a
napirend és az előterjesztés ellen megfogalmaz ott kritika.

Turi Bálint: Örül Czita János képviselő úr higgadt hangulatú hozzászólásának. Márkos Attila
képviselő úrnak javasolja, hogy nem kell sértettnek lenni. N agyon súlyos szavakat vetett fel.
Úgy gondolja, hogy nem kellene ilyen szavakat felvetni, hogy diktatúra. Meg kell gondolni,
hogy egy közszereplő mit nyilvánít ki. Korábban voltak demokratikus választás ok, azon
eldönthették, hogy milyen felhatalmazást kap jon egy képviselő-testületi polgármester és azt
tudomásul kellett venni. Ha van olyan észrevételük, hozzászólásuk, amely építő jellegű, mint
amelyet Babják Csaba képviselő úr az előbbiek folyamán felvetett, akkor ezt a testület
valamint a polgármester úr figyelembe fog ja venni.

Dr. Molnár Attila: Kérése Márkos Attila képviselő úrhoz , hogy hagyjon fel az ilyen jellegű,
stílusú politizálással, ez nem viszi előre a város ügyeit. A jövőben nem fog ennek teret
engedni, véleménye szerint erre nem vevő senki sem, még Komárom lakossága sem. Együtt,
közösen azon kell gondolkodni , hogy a következő évi költségvetés összeállítása során a lehető
leghatékonyabb eszközöket találják meg  ahhoz, hogy egy jól megvalósítható költségvetésről
dönthessenek, amelyet Komárom lakossága magának tudhat.

Kérése, hogy szavazzanak a napirend szerinti rendelet-tervezet elfogadásáról.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen, 3 nem szavazattal elfogadja, és az
alábbi rendeletet megalkotja:

Komárom Város Képviselő-testülete
21/2010. (XII. 16.) számú önkormányzati rendelete:

az Önkormányzat vagyonáról, a vagyonnal v aló rendelkezés és
vagyonkezelés szabályairól szóló 2009. évi 33.  (XII. 18.) számú
önkormányzati rendelete módosításáról.

(A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!)
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4. Napirendi pont: A helyi szociális rendelet, ezen belül a közgyógyell átás felülvizsgálata.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: Az előterjesztésre büszke lehet a Képviselő -testület, mivel fontosnak
tartják, minél többen igénybe vehessék a közgyógyellátást Komárom városában. Erről szól a
rendelet-tervezet és az előterjesztés is. Felkéri Dr. Kreft-Horváth Lóránd alpolgármester ura t,
hogy röviden ismertesse ennek lényegét.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Sokak által ismert az a tény, hogy n agyon nehéz követni a
nyugdíjak, illetve a gyógyszerárak emelkedést. Mindig vannak olyan emberek, akik
kiszorulnak a közgyógyellátás ból annak összeghatárai miatt. Ezért a helyi rendelet
felülvizsgálatát kezdeményezték, és a következő értékhatár módosításokat javasolják. Az
öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének (28.500.- Ft) 230 %-a jelenleg a családban
élő kérelmezők esetén. Javaslatuk 240%-ra emelni, amely azt jelenti, hogy a családban élő
kérelmezőknél a jövedelmi értékhatár 68 400 Ft-ra módosulna. Egyedül élő kérelmezők
esetében – a 79 800 Ft-os összeghatár – a tervezet szerint 82 650 Ft-ra emelkedne, ami az
öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 290 % -a.. Reméli, hogy így nagyon sokan
bekerülhetnek az ellátási körbe. Nagyon sok idős beteg embert érint, akiknek csak a
gyógyszerköltsége akár 10-20 E Ft-ot jelent. Az Önkormányzat ezzel is jelezni kívánja, hogy
az idős beteg embereknek segítséget szeretne nyújtani.

Dr. Molnár Attila: Köszöni szépen a tájékoz tatást. Kérdése, észrevétele van-e valakinek a
napirendi ponttal kapcsolatosan? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a testület tagjai felé, hogy
szavazzanak a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 11 igen egyhangú szavazattal elfogadja, és
az alábbi rendeletet megalkotja:

Komárom Város Képviselő-testülete
22/2010. (XII. 16.) számú önkormányzati rendelete:

a szociális igazgatásról szóló 1993. évi II. törvény, valamint a
gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997.
évi XXXI. törvény helyi végrehajtásáról szóló többször
módosított 2008. évi 7. számú (III. 28.) önkormányzati rendelet
módosításáról.

(A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!)
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5. Napirendi pont: Rendelet-tervezet a helyi adórendeletek módo sításáról.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: Szóbeli kiegészítése van-e az előterjesztőnek? – megállapítja, hogy nincs.
Kérdése, javaslata van-e valakinek a napirendi ponttal kapcsolatosan? Megállapítja, hogy
nincs. Kéri, a Képviselő-testület tagjai szavazzanak a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 11 igen egyhangú szavazattal elfogadja és
az alábbi rendeletét megalkotja.

Komárom Város Képviselő-testülete
23/2010.  (XII. 16.) számú önkormányzati rendelete:

a helyi adókról szóló többször módosított 2001. évi 18. számú
(XI. 22.) önkormányzati rendelete módosításáról.

(A rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz mellékelve van!)

6. Napirendi pont: A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi közszolgáltatásról
szóló 2006. évi 33. számú (XII. 23.) önkormányzati rendelet
módosítása.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: A Képviselő-testület tagjai figyelmébe ajánlja az előterjesztés 3-as számú
határozati javaslatát, amely szerint Komárom városában 2011. évben nem módosulna a
hulladékkezelési díj . Kérdése van-e hozzászólás, észrevétel, vélemény? Megállapítja, hogy
nincs. Kéri, szavazzanak a  3-as számú határozati javaslat  elfogadásáról.

- A Képviselő-testület a 3-as számú határozati javaslatot 11 igen  egyhangú szavazattal
elfogadja, és az alábbi határozatot hozza:
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228//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a települési szilárd hulladék közszolgáltatási
díját szabályozó rendeletét nem kívánja módosítani. Az ebből eredő különbözetet,
azaz 10.122.646 Ft + Áfa összeget Komárom Város Önkormányzata 2011. évi
költségvetése terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
  Hók Gyuláné főkönyvelő, mb. osztályvezető

7. Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom Város közigazgatási területén fizetendő
víz- és csatornahasználati díjak módosításáról.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: A testület tagjai figyelmébe ajánlja  az előterjesztés 2-es számú határozati
javaslata a-d pontjait. A határozati javaslat elfogadásával megteremtik annak lehetőségét,
hogy – a később megválasztásra kerülő - tagi képviselő a taggyűlésen olyan állásfoglalást
tudjon tenni, amely a víz- és csatornadíjak emelkedését nem eredményezi Komárom
városában 2011-es évben. Kérdése, hozzászólása van-e a testület tagjainak ezzel a napi rendi
ponttal kapcsolatosan? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a 2-es határozati
javaslat elfogadásáról.

- A Képviselő-testület a 2-es számú határozati javaslatot 11 igen egyhangú szavazattal
elfogadja, és az alábbi határozatot hozza:

229//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő -testülete javasolja a Vizák Kft-ben Komárom Város
Önkormányzatát képviselő tagi képviselőnek, hogy ne támogassa a Taggyűlésben
2011. január 01-től a vízdíj 9 Ft/m3-el, 258,-Ft/m³ + ÁFA-ra emelését.

2. Komárom Város Képviselő-testülete javasolja a Vizák Kft-ben Komárom Város
Önkormányzatát képviselő tagi képviselőnek, hogy ne támogassa a Taggyűlésben
2011. január 01-től a lakossági csatornadíj 11 Ft/m 3-el, 220,-Ft/m³ + ÁFA-ra emelését.

3. Komárom Város Képviselő-testülete javasolja a Vizák Kft-ben Komárom Város
Önkormányzatát képviselő tagi képviselőnek, hogy ne támogassa a Taggyűlésben
2011. január 01-től a közületi csatornadíj 21 Ft/m 3-el, 480,-Ft/m³ + ÁFA-ra emelését.
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4 Komárom Város Képviselő-testülete javasolja a Vizák Kft-ben Komárom Város
Önkormányzatát képviselő tagi képviselőnek, hogy támogassa a Taggyűlésben 2011.
január 01-től a vízterhelési díj 3 Ft/m 3-el történő csökkentését, amely 6,-Ft/m³-re
változik.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Komárom város Önkormányzata tagi képviselője

8. Napirendi pont: Komárom Város 2011. évi költségvetési irányelveinek meghatározása.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: Tájékoztatásul elmondja, hogy az államháztartási törvény, valamint az
államháztartás működési rendjéről szóló kormányrendelet alapján m inden évben kötelező az
önkormányzatoknak elkészíteni költségvetési irányelveit, koncepcióját .
A Képviselő-testület tagjai az írásos előterjesztést időben megkapták, amely anyag részben
már tartalmazza a közösen megfogalmazott gondolatokat, és amelyek prioritást kapnak. A
költségvetés elfogadása előtt természetesen lakossági fórumokra is sor kerül,  és minden ott
elhangzott javaslatot figyelembe vesznek megalkotása során. Itt érvényesül első alkalommal a
szakmai kollégiumok létjogosultsága , valamennyi szakmai kollégium munkájára számítanak a
tekintetben, hogy együtt, közösen tudják megállapítani a 2011 - évi költségvetés sarokszámait.
Nagyon fontosnak tartja azt, hogy olyan költségvetést tudjanak elfogadni, amely széle s körű
támogatottságot kap Komárom városában. Két  fontos momentumot szeretne kihangsúlyozni;
az egyik a munkahelyek megteremtéséhez  kapcsolódik. Korábban már többször elmondta
lakossági fórumokon, testületi üléseken, mint polgármester leggyakrabban munkahelyekkel,
szociális élethelyzetekkel kapcsolatos , - ezen belül is - lakás, valamint az életkörülményekhez
kapcsolódó gondokkal szembesül . Naponta sok ilyen jellegű kérés érkezik hozzá , illetőleg a
Képviselő-testület tagjaihoz.  Ezeknek az alapjait kell megteremteni  a költségvetés
elfogadásával, melynek irányelveit meg kell határozni, amit nagyban befolyásol a 2011.  évi
költségvetés bevételi oldala  alakulása is. Tehát nem mindegy, hogy mekkora pénzösszeggel
tud majd gazdálkodni Komárom városa. Az előző Képviselő -testületi ülésen már elmondta,
hogy  reményeik bíztatóak, ugyanis a legnagyobb bevételt eredményező gazdasági társaságok
– itt elsősorban az Ipari Parkra gondol – jelzése alapján a 2011-es év első felében várhatóan
kedvezőbbek a kilátásaik a korábbi évekhez képes t. Ez mindenképpen bíztató a tekintet ben,
hogy továbbra is – a korábbi évekhez hasonlóan – számíthatnak az iparűzési adó kapcsán
bevételekre. A munkahelyteremtés két alappillérre épül. Természetesen az egyik az előbbiek
során említett Ipari Parkkal való kapcsolattartás. Nagyon fontosnak tartja a cégek vezetőivel,
képviselőivel folyamatos legyen a kapcsolat,  hogy minden észrevételt beépíthessenek a
költségvetésbe. Ezt a célt fogja  szolgálni a szakmai kollégiumok összeállításakor ez irányú
személyi javaslata is. Az Ipari Parknak a további fejlesztése mindenképpen nagyon fontos
irány, és ez a szándék a költségvetésben tetten érhető lesz. A kis- és közép vállalkozások
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támogatása ugyancsak kiemelten fontos nemcsak Komáromban, hanem Magyarország minden
területén. Már több alkalommal szó volt arról, hogy meghatározott feltétel rendszer mellett
szeretnének vállalkozói alapot létrehozni,  melynek kidolgozása már folyamatban van. Ezzel
kapcsolatosan -  a mai testületi ülés előtt -  Alpolgármester asszonnyal közösen kaptak
megkeresést a Vállalkozás Fejlesztési Alapítványtól . Leiratukban már a jövő évi
költségvetéshez adnak konkrét javaslatokat arra vonatkozóan, hogy milyen mértékű
vállalkozói alapban gondolkozzon az Önkormányzat , valamint az alapítvány milyen mértékű
segítséget tud majd nyújtani ennek az alapnak a felhasználásához. Ezek mind olyan
előremutató lépések, amelyeket meg kell tenni .

A munkahelyteremtéssel kapcsolatosan nagyon fontosnak tartja, hogy Komárom városa olyan
projekten tudjon elindulni, amely a fürdő  fejlesztését irányozza elő. E lsősorban arra gondol,
hogy - várhatóan január közepén bejelentésre kerülő - új Széchenyi Tervhez hogyan tudnak
majd csatlakozni, ami köztudott, az egészségturizmus fejlesztése irányába mozdul el.

Fontosnak tartja, hogy a város a fürdők fejlesztése irányába induljon el. Elengedhetetlen egy
minőségi gyógyszálló mielőbbi megvalósítása, valamint  olyan egészségturizmus létrehozása,
ami egyben minőségi turizmust is jelent Komárom városában. A gyógyfürdőt olyan szintre
kell majd fejleszteni, amely előrelépést jelent. Ehhez a pályázati lehetőségeket, a pályázati
forrásokat meg kell keresni. Mint már utalt rá, erre az új Széchenyi Terv fog lehetőséget
biztosítani. A 2011. évi költségvetésben kiemelt szerepet kap, és ezért szerepel a jelenlegi
koncepcióban is. Egy ilyen beruházás kb. 300 -400 munkahelyet teremtene Komárom
városában. Ha vizsgálják, mekkora pén zeszközzel és ráfordítással valósítható meg, - a
pályázati forrásokat is figyelembe véve – nem kerül többe, mint más nagyobb beruházás.

A második nagyon fontos szempont a biztonság, melyről már korábban is szó esett. Ennek két
fő iránya van, az egyik a szociális biztonság, amelyet nagyon fontosnak tart. Ide tartozik a
bérlakás helyzet problémája is. Sajnos a lakáshelyzet egyre súlyosbodik, gondol azokra, akik
a devizahitel kapcsán kerültek nehéz helyzetbe, és egyre kilátástalanabb gondokkal
küszködnek. Előreláthatóan januárban felállításra kerül a Nemzeti Eszközkezelő Társaság,
akik várhatóan  az év első felétől tudják majd ezt a problémát kezelni, megoldani. Felhívja a
figyelmet arra, hogy nem szerencsés csak arra várni, hogy az Állam illetve a Kormány „majd
meg fogja oldani” valamikor ezt a helyzetet.  Mindenképpen biztosítani kell a lehetőséget
arra, hogy a bajba jutott családokon segíteni tudjanak. De nem csak rájuk gondol elsősorban,
hiszen nagyon sok megkeresés érkezik pl. azzal kapcsolatosan, hogy a fiatalok az 1 M Ft
értékű támogatással sem tudnak saját otthont megteremteni maguknak. Részükre
mindenféleképpen a bérlakás igénybe vétele lenne a megoldás. A másik a szociális helyzet
alapján igényelhető bérlakáskérdés. Az előző testületi ülésen egy bér be adandó lakásról
döntöttek. Nagyon sokan pályáztak erre a lakásra, akik közül bárkinek oda ítélhették volna,
hiszen olyan körülmények között élnek a családok, ami méltatlan. Mindenképpen segítséget
szeretnének nyújtani ezeknek a családoknak. Ezek megoldására átfogó bérlakás koncepciót
kívánnak készíteni.
A szociális biztonsággal kapcsolatban olyan inté zkedések sorát indítják, amely többek között
lehetővé teszi a gyermekétkezetés díjmentessé tételét. Megtartják a fiatalok első lakáshoz
jutása önkormányzati támogatását, és szóba került a kisgyermekes családok díjmentes utazása
lehetősége is. Nagyon fontos, hogy az idősebb korosztály is részesüljön olyan támogatásban ,
amely megkönnyíti és nyugodt körülményt biztosít nyugdíjas napjaik,  éveik, eltöltéséhez.
Megoldására későbbiekben átfogó koncepciót alakítanak ki, amely munkába nyugdíjas
egyesületeket, civil szervezeteket is bevonnak.
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Remélhetőleg a 2011. évi költségvetést mielőbb megalkotják.  Nem javasol minden egyes
kiadást megcímkézni, inkább hozzanak létre különböző alapokat – mint pl. a beruházási alap,
felújítási alap – hiszen évközben számtalan kér déskör merül fel, amiben döntést kell hoznia a
Képviselő-testületnek. Ebben az esetben a testületnek mé rlegelnie kell, hogy éppen melyik
rendelkezésére álló pénzügyi keretb ől finanszírozza meg ezeket a kiadásokat. Legfontosabb
hogy a döntéseket világos, át látható, stratégiai koncepció alapján hozzák  meg. Az
Önkormányzat Munka- és Gazdasági programjára épülő elképzeléseket kell megvalósítani,
mely egyben alapja kell, hogy legyen a Költségvetésnek. Javasolja, hogy a jogszabályok
betartásával, időben legyen me ghatározva Komárom város költségvetése. Olyan költségvetés
legyen, amely nyitott a lakossági életre, az év folyamán a Komáromban működő vállalkozá si
igényeket folyamatosan figyelembe tudja venni. Megadja a szót a Pénzügyi és
Városfejlesztési Bizottság elnö kének, Takács József úrnak.

Takács József: Polgármester úr által elmondottakkal egyetért és elfogadja. Fontosnak tartja,
hogy ezek az elképzelések meg is valósuljanak. Az előterjesztésben láthatóak a fejlesztési
irányok. A Párbeszéd című kiadványban már m egfogalmazódtak azok a gondolatok,
amelyeket az előterjesztés tartalmaz. Előrelépést, és szemléletváltást jelent, hogy a
Képviselő-testület igényt tartott arra, hogy elmondhassák az egyesületek, civil szervezetek
valamint a komáromi lakosok a véleményüket , javaslataikat. Amit megfogalmaz az
előterjesztés az közös szándék. Az irányelvek meghatározásának egy részét a komáromi
polgárok fogalmazták meg a Testületnek. Ezeket a javaslatokat, felvetéseket kell elfogadniuk,
és megvalósítani.  A lehetőségek és az igények általában nincsenek összhangban, az igény
mindig több mint a lehetőség. Ezt kell összhangba hozni. Nagyon fontosna k tartja az
önkormányzat pénzeszközét  takarékosan, gazdaságosan és szakszerűen felhasználni. A
szemléletváltás szándéka erre kötelezi őket. Ezzel jelentős pénzösszeget tudnak megtakarítani,
amelyből hatékonyan tudják  segíteni a város lakosságát, példaként megemlíti, - amit már
Polgármester úr is több alkalommal is elmondott -,  a szolgáltatást végző cégek áremelési
javaslatait nem támogatják, és ezzel nem engedik áthárítani a lakosságra a többlet terheket. A
város közpénzekkel gazdálkodik. Fontos az átláthatóság és a nyomon követhetőség. A
közpénzek felhasználásának szigorú szabályai vannak, aki ezeket nem tartja be
bűncselekményt követ el . Ezért külön üdvözli a határozati javaslat egyes pontjait , többek
között: a kötelezettség vállalások és kifizetések rendje meghatározása, a megbízási szerződés
feltételei meghatározása, termék vásárlás rendje, saját gépkocsi használat szabályai. Fontos,
hogy egyértelmű szabályozás legyen . A Hivatalban és az önkormányzati tulajdonú cégeknél
jelenleg is átvilágítás zajlik. Sajnálatos módon már több olyan esetre is fény derült, amelyből
tisztán látszik a pazarló gazdálkodás, de ennél súlyosabb szabálytalansá gok is kiderültek.
Elgondolkodtató, hogy a munkák nagy részét, miért végeztették irreálisan magas áron az
ország különböző pontjairól ideérkező vállalkozókkal. Ezeknek a munkáknak a nagy részét a
helyi vállalkozók is képesek lettek volna elvégezni. Erre né hány példát szeretne említeni: pl. a
játszóterek karbantartását budapesti vállalkozó vég zi, havi 500 E Ft-ért. Komárom város
faállományának felmérését 1,3 M Ft-ért váci vállalkozó végzi. Fénymásolók karbantartását
több millió Ft-ért győri cég végzi. Papírok beszállítása Salgótarjánból történik. Irodaszereket
is más városokból szerzik be. A Jókai ligetben elhelyezett  köztéri illemhely áthelyezése 2,5 M
Ft-ba került. De van még szerződés nélküli munkavégzés is és van olyan is, amikor ugyanazt
a munkát 2-szer is elvégezték. Sajnálatos módon a kulturális egyesületeknél is történtek
problémák a közpénzek szabálytalan felhasználásából adódóan. A Koppánymonostori
Kulturális Egyesület előző vezetése munkája során is tapasztaltak ilyen problémákat. De
említhetné a Révész Színházat, akik nem tudtak elszámolni az Önkormányzat által nyújtott
támogatással. Ellenük természetesen büntető feljelentést tett a Hivatal. Várhatóan a
közeljövőben ítélet is születik a büntetőperben. Kéri a Képviselő-testületet, hogy hatalmazza
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fel a polgármester és címzetes főjegyző urakat, hogy a Szőnyi és a Koppánymonostori
Kulturális Egyesülettől  a feladatátvállalási szerződés t vonja vissza. Ez nem jelentene
különösebb változást, az Önkormányzat felügyelné a kulturális egyesületek munkáját. Nagyon
fontosnak tartja az átvilágítás vizsgálati eredményét,  és amennyiben indokolt, visszaállíthatják
a jelenlegi állapotot is. Kéri a Képviselő-testület támogassák és fogadják el a napirendet.

Dr. Molnár Attila: Köszöni szépen a hozzászólást. Megadja a s zót Czita János képviselő
úrnak.

Czita János: A 2011. évi költségvetés irányelvei meghatározásáról szóló előterjesztés
tartalmával 98 % -ban egyetért, ezzel jelezni kívánja, hogy több területen közös a
gondolkodásuk. Takács József úr felszólalásában kieme lte, hogy a civil szervezetek javaslatai
beépültek az irányelvekben, a képviselőknek is volt lehetőségük javaslatokat tenni, és
örömmel látja, hogy több  javaslatuk meghallgatásra talált, beépítették a 2011. évi
költségvetési irányelvekbe. Javasolja a napirend elfogadását. A vélemény különbözőségről is
szólni kíván. A gyógyfürdő koncepcióját tekintve abban egyetértenek, hogy tenni kell a
fürdőért.  Álláspontjuk inkább az „élményfürdő” beruházás és nem egy gyógyszálló létesítése.
Véleménye szerint gyógyszálló megépítését vállalkozókra kell hagyni, az Önkormányzatnak
élmény elemek bővítése tekintetében kellene beruházni a – ez lehetne stratégia is – ezzel
vonzanák ide a vendégeket. Felhívja a Testület figyelmét, hogy a P olgármester úr már
korábban utalt rá, a költségvetésben különféle pénzügyi alapokat hoznak létre.  A
megvalósítás eredményességét, sikerét a komáromi lakosok észre fogják venni. A komáromi
lakosok döntik el milyen költségvetési éve t zár az Önkormányzat. Az alapokat e szempontból
megfelelőnek tartja, később úgy is az élet bizonyítja, hogy a lakosok mit tartottak jónak.
Részéről nagyobb költségvetési támogatást nyújtana a  közbiztonságban részt vevő civil
szervezetek és a polgárőrség számára. A Közterület-felügyelettel kapcsolatos elképzeléseket
jónak tartja.  Az előző ciklusban is többen szorgalmazták mindezt. Takács József képviselő úr
átvilágításról szóló tájékoztatásával kapcsolatosan úgy gondolja, ennek itt helye és ideje van,
amikor egy új ciklus kezdődik, bizonyos vizsgálatokra szükség van.  Egyetért mindezzel és
nem gondolja azt, hogy nem lenne mindez helyes. Kéri kezeljék objektíven dolgaikat, mert a
sajtótájékoztatókból, újságokból egyoldalú vélemények hangzanak el bizonyos területekről.
Például nem tudja mihez viszonyítani, az illemhely  áthelyezésének költsége, sok vagy kevés ,
konkrétan 2 400 000 Ft-ról van szó. Ebben a témában többször volt vita, kérelemre történt az
illemhely áthelyezése. Abban sem tud állást foglalni, hogy a papíráru beszerzése miért távoli
helyről történt, lehet, hogy az volt a legjobb ajánlat. Ha lett volna mellette  három helyi
vállalkozónak jobb ajánlata, akkor számára is kérdést vetne fel. Ahhoz, hogy értékelni tudjon,
viszonyítási alapok kellenek. A Monostori Kulturális Egyesületet is átvilágították, a vizsgálat
eredménye az Egyesület honlapján elérhető. Tudomása szerint gondot jelentő megállapításra
nem került sor.  Jelen van a Pénzügyi Osztályvezető asszony, aki errő l bővebb tájékoztatást
tud adni. Természetesen, ha jogszerűtlen dolgokat állapítanak meg , azoknak nem szabad teret
engedni. Takács József képviselő úr javaslata, hogy a kulturális egyesületek közművelődési
szerződése kerüljön felfüggesztésre, ezt a javaslatot nem tudja támogatni . Záruljanak le az
eljárások és ezt követően hozza meg döntését a Képviselő-testület a kulturális feladatok
végrehajtását milyen új alapokra kívánja helyezni .

Márkos Attila: Teljes mértékben egyetért az átvilágítási vizsgálattal és egyetért az előző
napirendi pontok döntéseivel. A közüzemi díjak változatlanul hagyását is megszav azta.
Problémája a kommunikációval van, azzal nem értett egyet. A Városi Televízióban
Polgármester úr és Takács József képviselő úr a Képviselő -testület véleményét nyilvánította
ki. Az elmúlt 4 évben a jelenlévők nagy többsége a z előző ciklus Képviselő-testültének  tagjai
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voltak,  9-9 arányban képviselték a várost. Bármilyen döntés született ebben a városban csak
többségi szavazattal történhetett. Úgy tudja, hogy ennek a Képviselő -testületnek a Pénzügyi
Bizottsága elnöke Dr. Kreft-Horváth Lóránd alpolgármester úr volt. Tehát ha átvilágítást kell
végezni, akkor keressék meg a saját felelősüket is, hiszen ha ezek a pénzek nem jó helyre
kerültek, nem szakszerűen, pazarló módon költötték el, akkor ebben az ügyben, 50% -ban a
felelősei. Amennyiben büntető feljelentésre kerül sor, akkor valószínűleg saját magukat is fel
fogják jelenteni.

Dr. Molnár Attila: Javasolja Márkos Attila képviselő úrnak ez irányú problémáit ne itt adja
elő. Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Lóránd alpolgármester úrnak.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Kifejezetten örül Márkos képviselő úr felvetésének, hiszen
vitatkozni a legegyszerűbb dolog. Azonban, ha tényszerűen nézik ezeket a problémákat
másképpen kell értékelni. Márkos Attila képviselő úrnak szeretné felhívni figyelmét a
következőkre; ezek a szerződések olyan szinteken születtek, olyan emberek írták alá, akik
részükre semmilyen információt nem adtak. Ezek főleg Hivatalon vagy c égeken beüli pazarló,
illetve nem megfelelő pénzkezelő magatartást mutatn ak. Ezekről az információkat előlük
elzárták. Az elmúlt 4 évben olyan ellenzéki jellegű politizálásra kényszerültek, ahol tudtak
blokkoltak. Részletekben nem bocsátkozik, de erre egyik legfőbb példa az, mikor
alpolgármester asszony kartellezésre hívta fel a figyelmet útépítéssel kapcsolatban.. Két
hónap múlva ugyanazt a pályázatot írták ki ugyanazon utakra, ugyanazzal a műszaki
tartalommal, és harmadából meg lehetett építeni az utakat. Alpolgármester asszonynak ez az
észrevétele 300 M Ft-ot hozott a városnak. Tehát aho l tudtak, blokkoltak. Olyan  dolgok is
történtek, amiről egyáltalán nem kaptak információt, mert a Hivatalban olyan szinten voltak
szabadjára engedve bizonyos emberek, akik aláírhatt ak, pénzt kezelhettek, pénzt vehettek fel,
mindez elképesztő, ahogy i tt szembesültek a dolgokkal, a tényekkel. El sem akarja hinni,
hogy mindez megtörténhetett, meg lehetett mindezt tenni. Nem volt egyáltalán számonkérés.
Nagyon örül annak, hogy lehetőségük van rendet teremteni,  és végre egy tiszta, átlátható ,
takarékos működést tudnak megvalósítani mind az önkormányzati cégeknél, mind pedig a
Hivatalon belül. Apróbb történetekről nem kíván beszámolni, de fontosnak tartja kiemelni,
mikor információért fordult illetékesekhez,  mint a Pénzügyi Bizottság elnöke,  becsukódtak
előtte bizonyos ajtók. Szerencsére a Hivatalban az a vezető tisz tviselő már nem dolgozik.
Gyakorlatilag már olyan szinten elutasításokba ütköztek, mikor érezték, hogy nincs rendben
egy ügy, nem tudtak információt szerezni. Minden lehetőséggel próbálkoztak, de  egyszerűen
nem jutottak előbbre, mert olyan rendszert építettek ki. Most ezen kívánnak változtatni.  Örül
annak, hogy mindezt a nyilvánosság előtt is tisztázhatja, hiszen 9 -9 arányú volt akkor a
Képviselő-testület létszáma, azonban sajnos így sem tudtá k a döntések többségét befolyásolni,
de ahol lehetőségük volt beavatkoztak, blokkoltak. Az útépítés esetén túl, vannak még
hasonló esetek, ha valakit érdekel, a testületi ülést követően ezekről szívesen beszámol.

Babják Csaba: Több jogkört javasol adni a Képviselő-testület kezébe, mert úgy látja, akkor
nem lesz probléma kié a felelősség. Megjegyzése az előző napirendi pontokra is vonatkozik.
Nem lehet vita téma, ha olyan döntések születtek az előző ciklusban, amit nem a Képviselő -
testület hozott azt vizsgálni szükséges. Rendkívül örülnek annak, hogy végre megtörténtek az
átvilágítások. Kérdése, az átvilágítás konkrét eredményeiről mikor kapnak tájékoztatást?
Nagyon várják, hogy mikor születnek meg a bűntető feljelentések, és ezekről az ítéletek,
valamint mikor kerülnek börtönbe azok, akik ezt kiérdemelték. Természetesen ezt a jog dönti
el. Az országban és itt városban azért jött létre a kétharmados többség, hogy az
elszámoltatások megtörténjenek. . Örül annak, hogy végre a kötelességüket teszik , és sok
sikert kíván ehhez a munkához. Támogatn i fogja mindezt. Még egyszer javasolja, több



18

jogkört kell adni a Képviselő -testület kezébe, azért vannak itt, azért kapják tiszteletdíjukat,
hogy dolgozzanak, és felelősséget vállaljanak a döntéseikért.

Márkos Attila: Köszöni felvetéseire a válaszokat.  Reméli, hogy betekinthet, beleláthat olyan
ügyekbe, amelyekbe eddig neki sem volt lehetősége. Ugyanis ez idáig megbeszélésekre ők
sem kaptak meghívást , - vagy frakcióülésről van szó?! Kérdése a testület tagjaihoz, hogy
mibe kerül ez az átvilágítási vizsgálat? Kik végzik el? Árajánlatokat több helyről kértek-e?
Mi alapján választottak ki az átvilágítás vizsgálatát végző személyeket? Szeretné tudni, miért
alkalmaznak kommunikációs főtanácsadót és mennyi pénzösszegért van itt Komáromban?
Miért kell még egy munkatárs?  Működik a Komárom Városi Televízió minek kell hozzá még
egy cenzor – nyugodtan nevezheti annak – hiszen kommunikációs főtanácsadó mellett már
három hónapja nem működik a fórum és nem működik Komárom város honlapja sem. A
város lakói nem mondhatják el , nem írhatják le véleményüket, nem kommunikálhatnak.
Ezekre konkrét választ szeretne kapni, a pénzösszegekre vonatkozóan is. Reméli, hogy lesz
módja megtekinteni azokat a számlákat , amelyeket eddig már kifizettek.

Dr. Molnár Attila: Természetesen Márkos Attila képviselő úrnak lesz módja, lehetősége
tájékozódni. Korábban már jelezte, minden szerződés , ami publikus megjelenik a város
honlapján. Jelenleg szerkesztés alatt van a honlap, kis türelmet kér.
Márkos Attila képviselő úr által elmondottakat nem igazán érti. Szeretné, ha tisztán lá tnának,

Márkos képviselő urat személyes sértettsége motiválta hozzászólásában. Ülést megelőzően
felkereste őt és vállalkozásaihoz támogatást kért, illetve annak 2011. évre vonatkozó
mértékéről érdeklődött. Nem adott választ, hiszen a támogatások odaítélése  során jelentős
előkészítő szerepet szánnak a szakmai kollégiumoknak, illetve pontosan ezekben a
kérdésekben hozhatnak döntéseket. Ha kultúráról van szó, mivel van színháza a városnak a
Jókai Színház és  nagyon sok olyan civil szerveződés, amelyek a közművelődést szolgálják
nem üzleti vállalkozásként , úgy gondolja elsősorban őket illeti támogatás. A közbiztonságnak
két alappillére van, az egyik a rendőrség a másik pedig a k özterület-felügyelet, aminek a
működését kvázi egy városi r endőrségként szeretnék megerősíteni. Úgy ítéli meg, képviselő
úr így kívánt  reagálni válaszára. Kéri  Márkos Attila képviselő urat ne ebben a stílusban tegye
meg hozzászólásait, próbáljanak együtt dolgozni, tenni ezért a városért . Javasolja ezt a vitát
ezzel lezárni, mindenkit kér térjenek vissza ahhoz a tárgyalási metodikához, ahhoz a stílushoz,
hangulathoz, amiben néhány hónappal ezelőtt közösen megegyeztek. Ennek a városnak
közösen szeretnék „a szekerét előre tolni” olyan világos stratégia mentén, amit együtt
alkotnak meg. Kéri Márkos Attila képviselőt a kettőjük kapcsolatát ennek szellemében
rendezzék. Tartsák egymás véleményét tiszteletben.
A napirendre visszatérve elmondja, hogy az  előterjesztésnek három határozati javaslata van.
Külön fog szavaztatni a határozati javaslatok ról. Az első határozati javaslat, ami a kiküldött
anyagban is szerepel az a koncepcióra, illetve az irányelvekre vonatkozik. A második
határozati javaslat - amelyre Takács József képviselő úr is utalt - egy olyan intézkedési tervet
fogalmaz meg, ami arra vonatkozik, hogy milyen irányba próbálják meg a Hivatal, ill etve az
intézmények, az önkormányzati tulajdon ban lévő gazdasági társaságok gazdálkodását a
későbbiekben megvalósítani. Olyan intézkedési terv , amely elejét veheti azoknak a
visszaéléseknek, amelyre alapos gyanú merült fel a korábbi működés során . A harmadik
javaslat pedig az, amelyet Takács József képviselő úr fogalmazott meg . Nevezetesen arról
szól, hogy felhatalmazzák a polgármester  és a címzetes főjegyző ura kat a két kulturális
egyesülettel kötött feladatátvállalási szerződés megszüntetésére. Mielőtt szavazásra sor
kerülne, megadja a szót címzetes főjegyző úrnak.
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Dr. Szöllősy Ferenc: Az egyik határozati javaslatot szeretné kiigazítani. Czita János úrral
egyetért, a Képviselő-testület rendelte el a közművelődési koncepciót figyelembe véve a
feladatátvállalási szerződést megkötését.  Kérése, a határozati javaslatot úgy fogalmazzák
meg, hogy a megállapodást vonja vissza  a Testület és hatalmazza fel a Hivatalt arra, hogy
dolgozza ki milyen formában kívánja megoldani közművelődési feladatait.
Dr. Molnár Attila: Ennek fényében egyetért mindezzel. Kérése a testület felé, hogy az első
határozati javaslatról szavazzanak.

Törökné Takács Izabella (a Monostori Kulturális Egyesület gazdasági vezetője ): Felszólalási
engedélyt kér a polgármester úrtól és a Képviselő -testület tagjaitól.

Dr. Molnár Attila: Bár a költségvetés irányelveiről tárgyalnak, megadja a szót Törökné
asszonynak.

Törökné Takács Izabella:  A Monostori Kulturális Egyesület átvilágítása megtörtént. A
vizsgálatot budapesti független könyvvizsgáló cég végezte el 31 E Ft -ért. Az illetékes
képviselő urat erről tájékoztatták is. A jelentést nem kérte el tőlük,  ennek ellenére az elmúlt
hónapi  testületi ülésen Takács József képviselő úrtól hallották, hogy a Monostori Kulturális
Egyesületnél gazdasági visszaélések folynak, pedig a jelentés szerint minden rendben van.
Takács József képviselő úrnak is már átadta a vizsgálatról szóló jelentést.  Ezért nem érti,
miért szerepel a Monostori Kulturális Egyesü let a médiában.

Dr. Molnár Attila: Megköszöni ezt az észrevételt és örül annak, hogy tisztázhatják mindezt.
Takács József képviselő úr úgy nyilatkozott, hogy nem a Monostori Kulturális Egyesület
jelenlegi helyzetére irányul t, hanem a korábbi vezetéssel ka pcsolatosan merültek fel aggályok,
amit ez az anyag is tartalmaz. Köszöni még egyszer az észrevételt.
Kérése, térjenek vissza az 1-es számú határozati javaslathoz. Kéri, szavazzanak.

- A Képviselő-testület az 1-es számú határozati javaslatot 11 igen egyhangú szavazattal
elfogadja.

Dr. Molnár Attila: Kéri, szavazzanak a 2-es határozati javaslatról, amely az ajánlott
intézkedési tervet tartalmazza.

- A Képviselő-testület a 2-es számú  határozati javaslatot 11 igen  egyhangú  szavazattal
elfogadja.

A Képviselő-testület az alábbi határozatokat hozza:

230//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Önkormányzati Képviselő -testülete az önkormányzat 2011. évi
költségvetési koncepcióját megvitatta, azt elfogadja.

A költségvetés összeállítása során a következőket tarja szükségesnek figyelembe venni:

 A Képviselő-testület a következő költségvetési időszakban a folyamatban lévő
beruházási, fejlesztési feladatok folytatására, befejezésére, a lakossági közérzetjavulást
eredményező városüzemeltetési feladatellátásra, továbbá az intézmények alapvető
üzemeltetési problémáinak enyhítésére kívánja összpontosítani.
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 A költségvetési lehetőségek függvényében kiemelten kell foglalkozni a város
kulturális és sport életével, valamint az idegenforgalommal  kapcsolatos feladatokat
stratégiai jellegű kezelésével.
A Thermálfürdővel kapcsolatos fejlesztések előtérbe kerüljenek, elő kell készíteni a
lehetőséget gyógyszálló építésére.

 A 2011. évi költségvetésben a tartalékok között alapokat kell létrehozni, melye k a
következők: sport alap, kulturális alap, felújítási alap, beruházási alap, pályázati alap,
általános tartalék alap, ingatlan vásárlási alap.

 2011-ben is fokozott figyelmet kell fordítani külső források - pályázati úton
elnyerhető  támogatások – bevonására.

 2011-ben is folytatni kell Komárom város lakossága részére a 2010 évben nyújtott
támogatásokat.

 2011. évi költségvetésben továbbra is biztosítjuk Komárom Város közalkalmazottai
részére ( városi fenntartású, valamint Komáromban lévő megyei fenntartás ú
intézmények dolgozóira vonatkozóan), juttatott étkezési utalványt és üdülési
hozzájárulást, valamint a köztisztviselőknek 2010. évi szinten biztosított cafetéria
juttatást,

 A Polgármesteri Hivatal és intézmények vonatkozásában a tervezés során 2010. évi
szinten tartás a cél, a személyi juttatások és járulékok vonatkozásában, a dologi
kiadások területén 5 %-os kiadás csökkentést kell figyelembe venni.

 Lakásgazdálkodás megvalósítása.
 Elő kell készíteni és döntést hozni az egészségügyi alapellátási szociális  szolgáltató és

családvédelmi intézményhálózatunk egységes központi intézménnyé szervezése
kérdésében.

 Célul kell kitűzni szolgáltató gazdasági társaságaink összevonása előkészítését és a
Komthermál  Kft kizárólagos önkormányzati tulajdonba kerülését.

 Meg kell szüntetni a Sportiroda és Sportcsarnok önállóan működő és gazdálkodó
státuszát.

 Gondot kell fordítani a Polgármesteri Hivatal szervezetrendszere racionalizálására.
 Pontosítani, módosítani szükséges Komárom Város középtávú munka - és gazdasági

programját.
 Ki kell dolgozni az új városfejlesztési stratégiát.
 El kell készíteni Komárom Város belvízvédelmi koncepcióját.

Határidő:     2011. évi költségvetés készítése a 2011. évi februári testületi ülés
Felelős:       Dr. Molnár Attila polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2. A Képviselő-testület részben a 2011. évi költségvetési koncepcióhoz, irányelvekhez,
részben a 2010-es költségvetés eredményes végrehajtásához kapcsolódóan a további általános
érvényű javaslatokat teszi:

 A Képviselő-testület 2010. december 17-től a 2011. évi költségvetés elfogadásáig a
Polgármesteri Hivatalnál és intézményeinél létszám stopot tart szükségesnek.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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 A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatalnál és az önkormányzati intézményeknél
a 2010. évi személyi juttatások és dologi kiadások előirányzatából 2010. december 17 -
től történő kifizetéseket az alábbiak szerint korlátozni javasolja:

Személyi juttatások és járulék előirányzatok kifizetése kizárólag az alábbi célokra
történhetnek:

- Alapilletmények
- Illetménykiegészítések
- Kötelező pótlékok
- Egyéb feltételektől függő pótlékok
- Készenléti, ügyeleti, helyettesítési díj, túlóra
- Egyéb munkavégzéshez kapcsolódó juttatá s (pedagógusok minőségi kereset

kiegészítés, 2 % kereset-kiegészítés)
- Kereset-kiegészítés
- Részmunkaidőben foglalkoztatottak munkavégzéshez kapcsolódó juttatásai
- Jubileumi jutalom
- Napidíj
- Egyéb sajátos juttatások (pl. pedagógus szakvizsga, pedagógus továbbk épzés)
- Közlekedési költségtérítés
- Étkezési hozzájárulás (külön intézkedés szerint)
- Szociális jellegű juttatások
- Állományba nem tartozók juttatásai (pl: megbízási díj, képviselők tiszteletdíja)
- Egyéb sajátos hozzájárulás
- Járulékok, hozzájárulások

Dologi kiadások kifizetése kizárólag az alábbi célokra történhetnek:
- Élelmiszer beszerzés
- Gyógyszerbeszerzés
- Irodaszer, nyomtatvány beszerzés
- Könyv beszerzés (pl: könyvtárnál)
- Tüzelőanyag beszerzés
- Folyóirat beszerzés ( csak a legszükségesebbeket)
- Hajtó- és kenőanyag beszerzés
- Egyéb (szakmai) anyag beszerzés
- Nem adatátviteli távközlési díjak (a magánbeszélgetések visszaszorítása

mellett)
- Adatátviteli célú távközlési díjak (pl: internet használat)
- Egyéb kommunikációs szolgáltatások
- Vásárolt élelmezés
- Bérleti és lízing díjak
- Gázenergia-szolgáltatás díja
- Villamos energia szolgáltatás díja
- Távhő- és melegvíz-szolgáltatás díja
- Egyéb üzemeltetési, fenntartási szolgáltatási kiadások
- Pénzügyi szolgáltatások kiadásai
- Áfa és kifizetői adók, kamatok
- Kiküldetés (belföldi)
- Egyéb dologi kiadások (az alaptevékenységgel szorosan összefüggő jogcímei)
- Rehabilitációs hozzájárulás
- Díjak, egyéb befizetések
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Egyéb előre nem látható, rendkívüli kiadások felmerülésének finanszírozását
előzetesen egyedileg a polgármester, címzetes főjegyző, il letőleg a számára biztosított
költségvetési kereten belül az intézmény vezető megvizsgálja, majd engedélyezi vagy
elutasítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 A Polgármesteri Hivatalnál és intézményeinél a 2010. évi bevételi előirányzatot
teljesíteni kell. A 2011. évi költségvetés tervezésénél 2010. évi teljesített bevételt kell
alapul venni.

Határidő: 2011. évi költségvetés tervezése
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

 A Képviselő-testület döntései (mint a taggyűlés jogát gyakorló szerv) a kizárólagos
önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok ügyvezetésre és működésére is
értelemszerűen vonatkoznak, a többségi önkormányzati tulajdonú t ársaságok esetében
ezen döntések meghozatalát a tagi képviselők a taggyűlések felé szorgalmazzák és
képviseljék.
Az ügyvezetők és az önkormányzati intézmények vezetői haladéktalanul szabályozzák
a gazdasági társaságoknál és intézményeknél a kötelezettségv állalások, kifizetések
rendjére, a termékek vásárlására. a házipénztár működtetésére, a saját gépkocsi
használatára, kiküldetési rendelvényekre és munkába járásra vonatkozó szabályokat.

Határidő: azonnal
Felelős: önkormányzati gazdasági társaságok ügyvez etői, tagi képviselők

  Önkormányzati intézmények vezetői

3.  Pénzügyi-gazdasági folyamatok kontrolling intézkedései:

A Képviselő-testület felkéri a Pénzügyi és Városfejlesztési Önkormányzati Bizottságot,
valamint a Polgármesteri Hivatal belső ellenőrz ését, hogy a 2010. december 17 -én hatályba
lépő, alábbi – általános érvényű állásfoglalás  betartását kéthavonta ellenőrizze és
eredményéről tájékoztassa a Képviselő -testületet. Az intézményvezetők és a kizárólagos
önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság ok vezetői saját kontrolling intézkedéseiket
(szabályzataikat) – a Polgármester Hivatalra közvetlenül vonatkozó alábbi állásfoglalás
értelemszerű figyelembevételével -  30 napon belül mutassák be a Polgármesternek, aki erről
tájékoztassa a Testületet

a/ Házi pénztári forgalom minimalizálása

A Polgármesteri Hivatalnál a házi pénztári forgalom havi 500.000 Ft -os maximalizálása.
Ebbe nem értendő bele:

- különféle segélyek, szociális juttatások lakosság részére történő kifizetése
- közmunka programban, egyéb szociális foglalkoztatás keretében foglalkoztatottak

      munkabérének kifizetése
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Minden banki készpénz felvételt előre alaposan írásban indokolni szükséges (pl:
bérszámfejtési összesítő, várható készpénzes kiadások tételes felsorolása.) Készpénz
felvételre csak ebben az esetben kerülhet sor.
Minden más, elsősorban számlával történő kifizetéseket átutalással kell kiegyenlíteni.
Amennyiben a jelenleg hatályos szerződések másképp szólnak, úgy a szerződéseket azonnali
hatállyal szabályszerűen át kell kötni.

b/ Kötelezettségvállalások rendje

Az alábbiak értelemszerűen nem vonatkoznak a közbeszerzési törvény által érintett
beszerzésekre.
A kötelezettségvállalás előtt hitelt érdemlően bizonyítani szükséges, hogy a beszerzés piaci
áron történt. Ennek érdekében 3 írásos árajánlatot kell bekérni 300.000 Ft feletti munkák
esetén. Az árajánlatokat a legkedvezőbb ár szerint rangsorolni szükséges. Az ajánlatok
lehetnek elektronikus (e-mail) ajánlatok is, az iktatásukról ugyanúgy gondoskod ni kell.
Minden esetben elsősorban komáromi székhelyű/vagy telephelyű, illetve maximum 30 km -es
körzetében lévő vállalkozásokat kell megkeresni. Amennyiben az árajánlatkérés tárgya szerint
a Saxum Kft tevékenységi köre is érintett, úgy a Saxum Kft -től minden esetben kötelező
árajánlatot kérni.

Minden 100.000 Ft feletti kötelezettségvállalás csak és kizárólag szabályszerű szerződéssel
jöhet létre. A szerződéseket a jogi és pénzügyi szempontok vizsgálata után a polgármester írja
alá, címzetes főjegyzői ellenjegyzéssel.

A szerződésekben a fizetési határidő a teljesítés időpontjától számított 30 naptári nap.

Megrendelés esetében ki kell térni:
- a megrendelt áru/vagy szolgáltatás pontos megfogalmazására
- a szállítási határidőre
- a szállítási helyszínre
- a késedelmes és/vagy hibás teljesítés következményeire (mindkét fél részéről)
- fizetési határidőre (teljeskörű és leigazolt teljesítés időpontja +30 nap)

Kötelezettségvállalás abban az esetben jegyezhető ellen, ha a pénzügyi fedezet a
költségvetésben rendelkezésre á ll. Ezt az ellenjegyzőnek minden esetben vizsgálnia és
dokumentálnia kell.
A szerződésekből és megrendelésekből annyi eredeti példányt kell készíteni, hogy egy eredeti
példány a kifizetések előtt a pénzügyi osztály rendelkezésére álljon.

c/ Kifizetések rendje

       1. Munkabérek
A köztisztviselők, munkaszerződéssel rendelkezők részére abban az esetben fizethető ki az
adott havi nettó munkabér:
- ha a jelenléti ívét hiánytalanul kitöltötte, melyeken szerepel a munkaidő kezdete, vége,
szabadságok és betegségek, egyéb munkából való távollét.
- a jelenléti ívet a dolgozónak alá kell írnia, minimum naponta egyszer, a betegségeket és a
szabadságokat is alá kell írnia
-  a szabadságokról előzetesen szabadságengedélyt kell kitölteni, melyet a dolgozón kívül a
munkáltatónak is alá kell írni.
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- a jelenléti ívet legalább havonta a munkáltatónak alá kell írnia (címzetes főjegyző, illetőleg
megbízása szerint az osztályvezető, csoportvezető)

Fentiek hiányában a már leszámfejtett munkabér sem fizethető ki.

2. Megbízási szerződések
A megbízási szerződés a PTK szerint létrejött jogviszony.
Köthető: - magánszeméllyel

- vállalkozással

Mindkét esetben az adott megbízás elvégzése után dokumentálni kell az adott időszakban
elvégzett feladatot, azaz részletes és pont os teljesítési beszámolót kell írnia a megbízottnak.
Ezt a megbízónak el kell fogadni. Az elfogadás teljesítésigazolás formájában valósul meg. A
teljesítésigazolást mindkét félnek alá kell írnia.
Ezután kerülhet sor a bérszámfejtésre, vagy a számla befogad ására.

A Képviselő-testület javasolja  a hivatali hatályos megbízási szerződések tartalmának és a
megbízási díjak kifizetési gyakorlatának felülvizsgálatát a következő szempontok szerint:

- csak a Hivatal alapfeladatainak szakszerű ellátását közvetlenül se gítő
megbízásokat lehet fenntartani,

- új megbízási szerződések megkötésére, illetve a meglévő megbízási szerződések
meghosszabbítására csak felülvizsgálat alapján, a szükséges pénzügyi fedezet
megléte esetén, a tárgyévi költségvetési rendeletben meghatározo tt létszámkeretre
vonatkozó rendelkezések betartásával, kizárólag a Polgármester és a Címzetes
Főjegyző előzetes elvi engedélyével kerülhet sor.

- A megbízási és vállalkozási szerződésekben részletesen meg kell határozni az
ellátandó feladatokat, a megbízó székhelyén vagy telephelyén a személyes
megjelenés, illetve rendelkezésre állás időpontját és időtartamát, a megbízás
teljesítésének (részteljesítésének) megbízott általi igazolásának és a teljesítés
megbízói ellenőrzésének módját, vagy eredményét,

- Tanácsadásra, szakértői feladatok ellátására, vagy egyéb szolgáltatásra irányuló
megbízási szerződés csak akkor utalványozható, illetve ellen jegyezhető, ha a
következő dokumentumok csatolásra kerültek az utalványhoz:

 Szabályosan aláírt és ellenjegyzett szerződé s, vagy írásos megrendelés (100
E Ft feletti szerződés összeg felett)

 Szabályosan kiállított számla,
 A megbízás tárgyát képező dokumentáció, vagy a megbízott által

elkészített részletes teljesítési beszámoló,
 Teljesítésigazolás ( a megbízó arra jogosult ké pviselőjének igazolása a

szolgáltatás szerződésszerű teljesítéséről a megbízás tárgyát képező
dokumentáció, vagy a részletes teljesítési beszámoló alapján), ezen felül a
teljesítésigazolást a megbízottnak is alá kell írnia,

 Teljesítmény-elszámolás ( a megbízási szerződésben meghatározott tételes
elszámoláson alapuló árforma esetén a szerződés szerint elszámolható
anyag, díj és egyéb költségek, valamint a teljesítésre felhasznált idő tételes
ismertetése).
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3.Termék vásárlása esetén
A termékek átadás-átvételéről jegyzőkönyvet kell felvenni, vagy szállítólevelet kell befogadni
50.000 Ft feletti vásárlás esetén. Az átadás -átvételi jegyzőkönyvet, vagy szállítólevelet
mindkét félnek alá kell írnia.
Ezt követően belső bizonylaton szükséges dokumentálni a felhaszn álást: mikor, ki(k), mit
vettek át – azaz szintén átadás-átvételi jegyzőkönyv kitöltése szükséges. Ezt kisebb tétel
esetén a számlán való jelöléssel és dátum, aláírás érvényesítéssel is meg lehet tenni. Nagyobb,
vagy több tétel esetén belső átadás -átvételi jegyzőkönyvet kell kiállítani.

4. Saját gépkocsi használat – kiküldetési rendelvény, munkába járás
- Munkába járás költsége:
Helyközi bérlet számolható el, a helyi bérlet adómentesen nem téríthető meg.

Saját gépkocsival való munkába járás 9 Ft -os átalány költsége csak akkor számolható el, ha a
dolgozó lakóhelye és a munkahelye között nincs tömegközlekedés, vagy csak nagyon hosszú
várakozási idő/ vagy sok átszállással oldható meg.
Komárom és vonzáskörzetének tömegközlekedését ismerve ez azt jelenti, hogy  gyakorlatilag
nem érint senkit, azaz – egy-két kivételtől eltekintve – ilyen címen kiadás jogszerűen (és
adómentesen) nem számolható el.
Akiket érint, ott a jelenléti ív másolatát is be kell csatolni. Azokra a napokra lehet csak 9 Ft -ot
elszámolni, amikor a dolgozó bement a munkahelyére.
Számára is érvényes, hogy „Megállapodást” kell kötni és a kiküldetési rendelvénynél jelzett
mellékleteket csatolni szükséges.

-  Kiküldetési rendelvény:
A kiküldetési rendelvény nem útnyilvántartás, azaz nem utólag,  hanem előre szükséges
kitölteni két példányban.

Azok a köztisztviselők, munkatársak tölthetnek ki kiküldetési rendelvényt, akik
 rendelkeznek „Megállapodással” (1. sz. melléklet)
 a saját gépjármű a magánszemély, vagy a házastársa tulajdonában van. (Ez utó bbit

házassági anyakönyvi kivonattal kell igazolni)
 becsatolta a kötelező biztosítás fizetéséről szóló kötvényét,
 becsatolta a forgalmi engedély másolatát.

Vállalkozók és megbízottak kiküldetési rendelvény benyújtására nem jogosultak.

A kiküldetési rendelvényt vizsgálni szükséges:
- a megtett távolságok indokoltsága (km)
- a gépkocsi típusának megfelelő üzemanyag és norma feltüntetése
- az elszámolás APEH üzemanyag árral való számítása helyes -e.

A kiküldetési rendelvény alapján a kiszámí tott összeget a dolgozó lakossági folyószámlájára
kell utalni.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila

Dr. Szöllősy Ferenc jegyző, címzetes főjegyző
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Dr. Molnár Attila: Jegyző úr által pontosított és ismertetett 3 . számú határozati javaslatról kér
szavazást.

- A Képviselő-testület a 3-as számú határozati javaslatot 9 igen, 2 nem szavazattal
elfogadja és az alábbi határozatot hozza:

230/A//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő -testülete a Szőnyi Kulturális Egyesülettel és a
Monostori Kulturális Egyesülettel kötött közművelődési megállapodását 2011. január
1-el hatálytalanítja.

2. A Képviselő-testület felkéri Turi Bálint alpolgármester urat, hogy a Képviselő -
testület legközelebbi ülésére a Polgármesteri Hivatallal és a Kulturális szakmai
tanácsadó testülettel egyeztetve a két városrész közművelődési feladatai szervezeti
irányítására tegyen javaslatot.

Határidő: azonnal, illetve a legközelebbi testületi ülés időpontja
Felelős: Dr. Molnár Attila

                         Dr. Szöllősy Ferenc jegyző, címzetes főjegyző

9. Napirendi pont: Komárom Város Képviselő-testülete 2011. I. féléves munkaterve
meghatározása.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: A 2011. I. féléves munkaterv bizottsági tárgyalásán már jelezte, hogy a
napirendi pontok, azok időpontjai tájékoztató jellegűek,  többnyire a költségvetés
összeállításától függnek. Rugalmasan kívánják kezelni ezeket a kérdéseket, amennyiben a
testület tagjainak javaslata van további napirend felvételére, vagy esetleg levételére
természetesen megtehetik . Arra is lehetőség lesz, ha indítványozzák adott testül eti ülés
időpontja megváltoztatását. Ezek figyelembevételével kéri a munkaterv áttekintését. Kérdése,
van-e a munkatervhez hozzászólás, észrevétel a testület tagjai részéről? Megállapítja, hogy
nincs. Kéri, hogy szavazzanak a  2011. I. féléves munkaterv  elfogadásáról.

- A Képviselő-testület a 2011. I. féléves munkatervét 11 igen egyhangú szavazattal
elfogadja és az alábbi határozatot hozza:
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231//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete jóváhagyja a 2011. I. féléves munkatervét a
melléklet szerint.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Dr. Szöllősy Ferenc jegyző, címzetes főjegyző

/A 2011. I. féléves munkaterv a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

10. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés
közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az
önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási
helyzetéről.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: Javasolja, az előző ülésen követett  metodikaként, oldalanként haladjanak
az anyaggal kapcsolatosan. Kérdése, hogy a 2 ., 3. oldalhoz észrevétele, hozzászólása van -e a
testület tagjainak? – megállapítja, hogy nincs.
Részéről a 3. oldalon található 216/G/2010. (XI. 18.) számú, hóeltakarítási munkákra
vonatkozó határozat 3. pontjára  lenne módosító javaslata. A Hivatalban minden héten vezetői
értekezletet tartanak. Itt is szóba került,  hogy a hóeltakarítás minősége kifogásolható, ezért az
átláthatóság és kezelhetőség é rdekében vezető felelős személy kijelölése került szóba . Ha
visszaemlékeznek, akkor 6-7 felelős volt megjelölve. Véleménye szerint, hogy jól működjön a
feladat végrehajtása, egy felelős személyt kell kijelölni, aki megfelelőképpen összefogja és
irányítja a munkát. Javaslata, a 2-es illetve a 3-as  pontban felsorolt személyek mellett vezető
felelős Kiss László úr a Műszaki Osztály vezetője legyen, akit most szeretettel köszönt, ugyan
már az előző testületi ülésen már részt vett, de most, mint teljes értékű munkatárs van  jelen.
Kéri, hogy a határozat módosításáról, illetve kiegészítéséről szavazzanak.

- A Képviselő-testület a módosító határozati javaslatot 11 igen egyhangú szavazattal
elfogadja.

232/A//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a 216/G/2010. (XI. 18.) számú képviselő -testületi
határozata 3. pontja  végrehajtásáért felelős személyeket kiegészíti az alábbiak szerint:

„Felelős vezető: Kiss László osztályvezető”

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester
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Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy a továbbiakban a döntést igénylő témákat tárgyalják meg,
majd ezt követően a két ülés közötti eseményekre térjenek át, utóbbihoz többen is jelezték
hozzászólási szándékukat.  A következő határozati javaslat a Családsegítő és Gyermekjóléti
Szolgálatnak az alapító okirata szakma i programjának módosítása, és szervezeti működési
szabályzatának jóváhagyása. Kérdés, észrevétel, hoz zászólás van-e? – megállapítja, hogy
nincs. Kéri, hogy szavazzanak.

- A Képviselő-testület a határozati javaslato t 11 igen szavazattal elfogadja és az alábbi
határozatot hozza:

232/B//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő-testülete a Komárom és Környéke Családsegítő és
Gyermekjóléti Szolgálat „Családsegítő” Szakmai Programját a melléklet szerint
jóváhagyja.
2. Komárom Város Képviselő -testülete a Komárom és Környéke Családsegítő és
Gyermekjóléti Szolgálat Szerveze ti és Működési Szabályzatát a melléklet szerint
jóváhagyja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

Dr. Molnár Attila: Az Önkormányzat tulajdonát képező s zemélyi használatú Wolkswagen
Passat típusú 2003-as évjáratú személygépkocsi jótékonysági árverését javasolja.  A licit
induló eladási ára 1.500 E Ft. A befolyt vételárból két kórház , a Selye János Kórház Gyermek,
illetve a Szent Borbála Kórház Csecsemő- és Gyermekosztályát szeretnék támogatni.
Reményei szerint a vételár meghaladja az értékhatárt. Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy
erről is hozzanak döntést. A polgármesternek biztosított személyi használatú gépjárműre -
mint azt már korábban is jelezte - nem tart igényt. Elmondja, hogy a magán érdek és a
közérdek kérdéskörében egyértelműen a közérdek mellett teszik le a voksukat. Ezzel
kapcsolatosan arra az álláspontra jutott, hogy a polgármesternek biztosított személyi
használatú gépjárművet jótékonysági árverésen javasol ja értékesíteni.. A jótékonysági
árverésre a Képviselő-testület döntése másnapján kerülne sor. Ez úton is kéri a komáromi
lakosokat, akik részt tudnak venni az árverésen , esetleg anyagi áldozatot is tudnak hozni ,
jöjjenek el. A jótékonysági árverés, - mint már utalt rá - két olyan intézményt segítene meg a
befolyt összegből, ahol nagy létszámban kezelnek komáromi gyermekeket is. Sajnos
tapasztalatból is tudja, mennyire fontos, szükséges  ezeknek a gyermekeknek segítséget
nyújtani. Kéri, támogassa a Képviselő -testület a határozati javaslatot, hogy karitatív
tevékenységük érvényesülhessen.

Czita János: Polgármester úr felvetése tiszteletre méltó, és támogatja a kezdeményezés ét.
Szeretné megjegyezni, ez a Passat típusú személyautó már nagyon régi gépjármű. Az előző
polgármester Zatykó János úr Skoda Oktáviával közlekedett, ami fiatalabb autó , és ha az
kerülne árverésre, nagyobb segítséget adhatnának a rászoruló gyermekeknek . Részéről ezt az
autót árverezné.

Dr. Molnár Attila: Az elhangzottakhoz nem tud hozzászólni.  Annyival szeretné kiegészíteni
az általa mondottakat,- a határozati javaslat miatt -, hogy két alapítvány támogatásáról van
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szó.  Az egyik a Komáromi Egészségügyi Gépműszer Alapítvány, melyen keresztül tudják a
Selye János Kórházat támogatni, a má sik pedig a Gyermekekért a XXI. századért Alapítvány.

Dr. Szöllősy Ferenc: Elnézést kér, de ő javasolta, hogy ez a személygépkocsi legyen
árverezve, hiszen a másikat kb. 100 ember előzetes engedély alapján hivatali célokra
használja. Nem az érték számít -, azért jótékonysági ez az árverés , - nevében is benne van –
ha esetleg olyan mecénás akad, aki ezt a gépjárművet magasabb áron is képes megvásárolni,
és azzal a Kórházaknak adja a pénzt. Ezért nevezték el jótékonysági árverésnek és nem pedig
„igazi” árverésnek. A Hivatalnak viszont szüksége van arra, hogy bizton ságos hivatali járműt
igényeljen, hogy ne legyen a munkatársaknak semmilyen problémája.

Dr. Molnár Attila: Köszöni a kiegészítést. Kéri a testület tagjait, hogy az általa kiegészített
határozati javaslatról foglaljon állást. Kéri, hogy szavazzanak erről.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen egyhangú szavazattal elfogadja és
az alábbi határozatot hozza:

232/C//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete jótékonysági árverésre bocsátja az IPG 851
rendszámú, 2003-as gyártmányú Volkswagen Passat 2.0 Highline típusú
önkormányzati tulajdonú személygépkocsit. Az induló árat 1.500.000 Ft -ban állapítja
meg.  Az eladásból származó bevételt jótékonysága célra, 50 -50 % arányban a Selye
János Kórház Gyermekosztálya, illetve a tatabányai Szent Borbála Kórház Csecsemő -
és Gyermekosztálya támogatására fordítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

Dr. Molnár Attila: A 2010. évi iskolatej programról szóló tájékoztató  elfogadásáról, illetve a
2011. évi iskolatej programhoz szükséges anyagi fedezet biztosításáról kell döntenie a
Képviselő-testületnek. A 2011. évi konkrét összeget még nem tudják, tekintettel arra, hogy
más iskolából is jeleztek igényt.

Dr. Kreft-Horváth Loránd: Két dologhoz szeretne hozzászólni, az egyik az iskolatej program.
Örül ennek a programnak és támogatja.  Mai nap folyamán egyeztetett  Thoma Béla
munkatárssal arról, hogy  érdekes módon november végén sokszorozódtak meg a szülők és a
gyermekek észrevételei a tej minőségével kapcsolatosan. Több alkalommal tapasztalták, hogy
savanyú volt, vagy olyan állagú, mint a kefir, annak ellenére, hogy a szavatossági időn belül
volt a termék. Thoma Béla munkatárs tájékoztatta, korábban is voltak ilyen problémák . A
beszállítónak jelezték a minőségi kifogást és rendeződött ez a probléma. Örömmel látja, hogy
itt vannak az általános iskolák  és az óvodák vezetői. Bár ez a probléma az általános iskoláknál
áll fenn. Kérése, hogy amennyiben ilyen jellegű észrevételek el jutnak az
intézményvezetőkhöz, vagy azt veszik észre, hogy egyre több tejes doboz kerül a szemetes
edénybe, érdeklődjenek a  gyermekektől, hogy van-e gondjuk a tej minőségével.  Ha igen,
akkor Thoma Béla munkatársat tájékoztassák, hogy továbbíthassa a beszállító cégnek a
reklamációt.  A másik téma, amely saját tapaszta lata, hogy megdöbbenve látta azt, hogy
Komáromot ellátó mentőautó és a roham gépkocsi négy évszakos autógumikkal vannak
felszerelve a havazás, a hó miatt nem, vagy csak nagyon nehezen tudnak közlekedni.
Mindenki tisztában azzal, hogy emberéletekről van szó, mennyit ér az  ember élete, illetve a
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mentősök élete. Lényeges az is, hogy a  mentőautó berendezése, felszerelése nem kis pénzbe
kerül. A probléma az, hogy az OMSZ nem tudja téligumikkal fel szerelni ezeket a
gépkocsikat. Polgármester úrral közösen szeretnék megoldani.  Folyamatban van Komárom
városát ellátó három mentőautóra a téligumik beszerzése, ami nem egyszerű, mert ezeket a
télligumikat külföldről tudják behozni.  A polgármesteri keretből finanszírozzák meg ennek
költségeit. A komáromiak mentőellátása  és a mentőautókban lévő munkatársa k  személyes
biztonsága érdekében léptek sürgősen.

Dr. Molnár Attila: Kéri, az előterjesztés szerinti határozatról szavazzanak azzal a
kiegészítéssel, hogy az egyházi fenntartású Szent Imre Általános Isko la igényét is vegyék
figyelembe 2011. évi iskolatej programnál.
Kéri szavazzanak.

- A Képviselő-testület a kiegészített határozati javaslatot 11 igen egyhangú szavazattal
elfogadja.

232/D//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő -testülete a 2010. évi iskolatej programról szóló
tájékoztatót elfogadja.
2. A Képviselő-testület a 2011. évi iskolatej programhoz - figyelembe véve az
egyházi fenntartású  Szent Imre Általá nos Iskola  igényét is – a szükséges
pénzösszeget a 2011. évi költségvetésben biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

  Hók Gyuláné főkönyvelő, mb. osztályvezető

Dr. Molnár Attila: A továbbiakban szeretné tájékoztatni a  két ülés közötti eseményekről a T.
Képviselő-testületet. Világraszóló esemény történt az elmúlt hetekben, ami Komárom városát
a címlapokon szerepeltette . Szőnyi Ferenc a triatlon világbajnokságon fantasztikus eredményt
ért el. Szőnyi Ferenc már többször javított világcsúcsot, különböző távokon. Mostani
szereplése a 20-szoros Iron Man-t, amit fantasztikus idő alatt teljesített.  Holnapi napon
fogadják 10 órakor ünnepélyes keretek között a Sportcsarnokban. Szívesen várják az
érdeklődőket.  Sidi Péter olimpikon is kiválóan szerepelt a közelmúltban, a versenyen 1 mm
választotta el, hogy megdöntse a  világcsúcsot. Sidi Péter a „legjobb férfi sportoló”
kategóriában, országos szinten minden bizonnyal a három legjobb között fog szerepelni.
Minden komáromi lakost kér, hogy támogassa Sidi Pétert, hogy Magyarország legjobb férfi
sportolója legyen a 2010-es évben. Dombay Gábor képviselő úr jelezte, hogy beszélni
szeretne Tóth Annamáriáról, aki a cukrász világbajnokságon két ezüst érmet is szerzett. A
világbajnokságot Franciaországban és Luxemburgban rendezték meg. Ezt követően –
felsorolásszerűen - ismerteti azokat a fontosabb eseményeket, amelyeken képviselték az
Önkormányzatot:

 Czibor Alapítvány évzárója, utánpótlás korú gyermekek foci eredményéről
tájékoztatás;

 Petanque verseny Molaj-telepen
 Csokonai Művelődési Központban András napi vigasságok
 Kiégés elleni konferencia város pedagógusainak, a város szociális intézményeiben

dolgozók számára
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 Polgári védelmi gyakorlat lebonyolítása
 Pedagógusok 3 Nemzedékének köszöntése
 Szociális díjak átadása a Szociális munka napja keretében
 Jókai Mór városi könyvtárban Füziné Nagy Edit, és Nagy Judit kiállítása
 Tűzoltók állománygyűlése
 Katolikus közösség „Ikonok” című kiállítás
 KVSE labdarúgó szakosztály évzárója
 Megyei Príma Primissima Gálán Sidi Péternek díj átadása
 Fontosnak tartva a kapcsolattartást, minden intézményt végig látogatunk a

költségvetés elfogadásáig alpolgármester asszonnyal és Turi Bálint alpolgármester
úrral.

 A Duna – Vértes köze Hulladékgazdálkodási Társulás ülése ké t projektjéről, -
rekultiváció és hulladékgazdálkodás témában beszámoló készült.

Részt vettünk az alábbi rendezvényeken:
 Sportcsarnokban a „Mozdulj Komárom” rendezvényen, ahol ovisokat és iskolásokat

mozgattak meg.
 KEOP projekt záró rendezvénye
 Őszi Rózsa Nyugdíjas Klub rendezvénye.
 A finn – magyar esten, ahol a finn nemzeti ünnep előtt együtt ünnepeltünk
 A Csokonai Művelődési Központban a Mozgáskorlátozottak Megyei Egyesülete által

szervezett karácsonyi ünnepségen
 Nő Klub rendezvénye
 Komáromi Nyugdíjas Klub rendezvénye
 Római Kori Falfestmények Brigetioból című könyv bemutatóján
 A Megyei Védelmi Bizottság ülésén
 Nyugdíjas közalkalmazottak rendezvényén
 Az Önkormányzat és a Bilance Kft. Közösen szervezett a vállalkozóknak adózási

kérdésekkel kapcsolatos tájékoztatót.
 Észak-Dunántúli környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóság ÚMFT -KEOP pályázat

keretében készült Komárom-Almásfüzitő árvízvédelmi biztonsága javítása projekt
záró rendezvényén

 Gesztenyés Óvoda Karácsonya
 Vasút újraindítása Komárom –Esztergom között
 Rákóczi Szövetség rendezvénye

Tájékoztatja továbbá a Képviselő-testületet, hogy dr. Forrai Zsolt rendőrkapitányt áthelyezték
Tatabányára, ideiglenesen Lázár Zsolt r. őrnagy látja el Komárom városában a kapitányi
feladatokat.
Az elhangzottakkal kapcsolatosa n van-e kérdés, megadja a szót Turi Bálint alpolgármester
úrnak.

Turi Bálint: Szőnyi Ferenc külföldi versenyzése alatt n agyon jól sikerült három hetes s port
akciót bonyolítottak le, és erről szeretné tájékoztatni Komárom város lakosságát. A három hét
alatt 1910 fő kapcsolódott be a sportakcióba. 1300 diák és 600 felnőtt vett részt különböző
sporteseményeken. A három hét alatt lehetőség volt futásra, úszásra , kerékpározásra.
Összesen 1344 km-t úsztak, 3117 km-t futottak és 13569 km-t kerékpároztak. Ennek híre
Szőnyi Ferenc úrhoz is eljutott Mexikóba.  Úgy gondolja, hogy ez segített neki a km -ek
legyőzésében. Ez úton is megköszöni mindazoknak a sportembereknek, testnevelő
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tanároknak, akik bármi módon segítették a nagyszabású sportakció lebonyolítását. Egyben
gratulál mindazoknak, akik bekapcsolódtak a versenybe. Csatlakozik polgármester úr által
elmondottakhoz, mindenkit szeretettel vá rnak holnap délelőtt 10 órakor kb. 1 órás
rendezvényre a városi Sportcsarnokba. Ezen a rendezvényen ne mcsak Szőnyi Ferencet
ünnepelik, hanem mindazokat, akik részesei voltak a versenynek.

Horváth Gyula: Mind az életben, így a sportban is eljött a zárszámadás ideje. Nagyon örülnek
hogy Komárom városának két világbajnoka van. December 21 -én az újságíró társadalom
dönti el, hogy ki az év férfi sportolója. Úgy gondolja, hogy ma Magyarországon nem
rendelkezik senki sem, olyan eredményekkel, mint Sidi Péter.  Gratulál Szőnyi Ferencnek az
elért eredményeiért. Ugyancsak jelentős sikereket  értek el az erőemelők. Konrád Krisztián
Nagyszombaton Tranavában a világbajnokságon bronz érmes lett, Makovics Zsolt pedig
Finnországban a világbajnokságon szintén bronzérmet szerzett. A Szingapúri Olimpián két
fiatal sportlövő Szijj Katinka és Kapás István  vett részt. A város kézilabda csapata első helyen
áll. Floorballosok szintén az első helyen várják a tavaszi folytatást. Úgy gondolja, hogy most
nagyon jó komáromi lakosnak lenni. Személyes barátságra való tekintettel szívből gratulál
Buzánszki Jenőnek, hogy a nemzet sportolója lett.

Hamrák Zsófia: Több ezer ember mozdult meg ezen a héten, de nemcsak a sport, hanem a
kultúra területén is. Egy hét alatt különböző rendezvényeken 1500 -a vettek részt. Szeretné
kiemelni a városi rendezvények  szereplőit, akik önként ajánlották fel közreműködésüket.
Örömmel látják, hogy a civil szféra és a városi képviselők közös hangra találtak.
Közvetlenebbek lettek az emberek, több segítséget kapnak, ezáltal a rendezvények
lebonyolítása is könnyebbé vált. Ez úton is köszöni az Advent –i ünnepségen fellépők odaadó
munkáját. Külön tisztelettel megköszöni Máté László református esperes úrnak, hogy ismét
otthont adott az ünnepségnek a Református templomban.
Felhívja a városlakók figyelmét Komárom város karácsonyi ünnepi rendezvényére, amely az
Alapy Gáspár téren december 17 -én 15 órakor kezdődik. Különlegessége a rendezvénynek a
Betlehemes játék, melyet az ukrán nemzetiségű gyermekek adnak elő , ezen kívül a német ajkú
gyermekek és a Szent Imre Katolikus Általános Iskola növendékei is színvonalas műsorral
készülnek. Ez alkalommal nemzetiségek együtt ünnepelnek a várossal.   Közel 100 gyermek
fellépése színesíti barátságos környezetben az ünnepi hangulatot. Nagy szeretettel várnak
mindenkit. Örömét fejezi ki, - és ez is jelzi a város kapcsolatát - hogy legalább 5-6 db fenyőfát
kínáltak fel, díjmentesen. Egy kedves komáromi a szánkóját ajánlotta fel, annak helyszínre
szállítását Kovács János a Transcar Kft. ügyvezetője vállalta. Ifj. Lencse Péter és Szabó
Tímea a faházak szállítását vállalta  díjmentesen. Szeretné, ha továbbiakban is az összetartás
jegyében, együtt, örömmel tennének a városért, a lakosságért. Ez úton kíván mindenkinek
áldott, békés Karácsonyt!

Dombay Gábor: Ez úton gratulál a bajnokoknak és további sok sikert kíván. Idén november
20-21-én rendezték meg Luxemburgban a gasztronómiai világkiállítást, amit 4 évente
rendeznek. Ennek keretében került sor a cukrász világbajnokságra, amelyen 53 ország 2500
séfje és cukrásza vett részt. A magyar csapat tagja volt Tóth Annamária is, aki  a kiállított
cukrász remekműveivel 2 db ez üstérmet szerzett. A kiállítást 5 nap alatt 45 000 ember
látogatta meg. Megjegyzi világkupát is magyar ember, Varga Károly a csapat vezetője hozta
el. Reméli, sokan fogják segíteni Tóth Annamáriát, hogy 2 év múlva kijuthasson az Erfurt -i
gasztronómiai olimpiára is.
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Sárai János: A helyi önkormányzati képviselők jogállásáró l szóló 2010. évi LXIV. törvény
10/A §-a alapján az önkormányzati képviselő a megbízó levele átvételétől , majd azt követő
minden év január 1-jétől számított 30 napon belül, vagyonnyilatk ozatot köteles tenni. A
novemberi testületi ülésen már tájékoztatta a Képviselő -testületet, hogy a megbízólevél
átvételétől számított 30 napon belül minden képviselő leadta a vagyonnyilatkozatát. A
vagyonnyilatkozatokat az Ügyrendi -, Összeférhetetlenségi és Vagyonnyilatkozat-kezelő
Bizottság áttekintette és a kitöltéssel kapcsolatosan a következő tipikus hibákat tapasztalta. Az
üresen hagyott részek nincsenek mindenhol kihúzva vagy áthúzva , valamint nincs minden lap
alul aláírva, vagy nincs rajta dátum sem.  Felhívja a testület tagjai figyelmét, hogy a következő
vagyonnyilatkozat tétel határideje, 2011. január 31 . A szükséges nyomtatványokat a testületi
ülés szünetében átvehetik.

Dr. Molnár Attila: További kérdés, észrevétel van -e? – megállapítja, hogy nincs. Kérése, hogy
szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról.

- A Képviselő-testület a két ülés közötti beszámoló t 11 igen szavazattal elfogadja és az
alábbi határozatot hozza:

232/E//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű határozatok
végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról és az önkormányzat
likviditási helyzetéről szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

Dr. Molnár Attila: A 261-es technikai számot képviseli az előterjesztés, melyről e napirend
keretében döntenek. Olyan pályázati lehetőségről van szó, amelyet a Képviselő -testület tagjai
figyelmébe ajánl. Ez ügyben azért kell gyors döntés, mert a holnapi napon lesz az év utolsó
Regionális Fejlesztési Tanácsa  ülése és a pályázat is nagy valószínűséggel eddig lesz nyitva.
Fontos, hogy a pályázaton részt tudjanak venni, mert ez későbbi kérdések kezelését jelentheti.
Így a kikötő fejlesztésével kapcsolatos tanulmánytervek, maga a  vasút és a kikötő kapcsolata,
a közlekedési módok összekapcsolása,  a közlekedési infrastruktúra fejlesztésére vonatkozó
tervek elkészítésére vonatkozik. Ez egy 100 % -os intenzitású pályázat, amely Komárom
Város Önkormányzatának nem jelent anyagi kiadást. Úgy gondolja, hogy ez előszobája lehet
egy későbbi átfogó stratégiai fejlesztésnek, ami t vétek lenne, ha nem használnának ki. Vannak
olyan helyzetek, amikor kivételt kell tenni és az utolsó pillanatban készül az előterjesztés.
Kérdés, észrevétel van-e? Megállapítja, hogy nincs. Kérése, hogy szavazzanak a határozati
javaslat elfogadásáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen egyhangú szavazattal elfogadja és
az alábbi határozatot hozza:
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233//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom város Képviselő-testülete részt kíván venni a Közlekedés Operatív Program
(KÖZOP) keretében megvalósítandó kiemelt projektek előkészítésének t ámogatására a
KÖZOP-2009-4.5. „Közlekedési módok összekapcsolása, gazdasági központok
intermodalitásának és közlekedési infrastruktúrájának fejlesztése” kiírt pályázaton a
komáromi közforgalmú kikötő logisztikai szolgáltató központ létesítése, fejlesztése
érdekében.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester

11. Napirendi pont: Klapka György Lakásszövetkezet 2010. évi pénzügyi és szakmai
beszámolója komáromi antennarendszerről, javaslat a 2011. évi
fejlesztésekre és az antennadíj mértéké re.

Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester
   Lóczi Tibor a Lakásszövetkezet elnöke

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Dr. Molnár Attila: A mai napon a képviselők kézhez kaptak egy kiegészítést, ami a
beszámolóhoz kapcsolódó előterjesztés a határozati javaslatokkal.  Kérése, a tárgyalás
folyamán ezt vegyék figyelembe. Megkérdezi az előterjesztőket, hogy kívánnak -e szóbeli
kiegészítést tenni, a képviselők részéről van -e hozzászólás, kérdés, észrevétel? – megállapítja,
hogy nincs. Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen egyhangú szavazattal elfogadja és
az alábbi határozatot hozza:

234//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő-testülete elfogadja a Klapka György Lakásfenntartó
Szövetkezet 2010. évről szóló beszámolóját, valamint a 2011. évre tervezett
fejlesztéseket és csatornakiosztást.

2. Komárom Város Képviselő -testülete elfogadja a Klapka György Lakásfenntartó
Szövetkezet 2011. évi javasolt antennadíj emelését az alábbiak szerint:

Minimum csomag: 1.000.- Ft/hó + 25 % ÁFA bruttó 1.250.-  Ft/hó
Alapcsomag:    800.- Ft/hó + 25 % ÁFA bruttó 1.000.-  Ft/hó
Bővített csomag 1.920.- Ft/hó + 25 % ÁFA bruttó 2.400.-  Ft/hó

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester
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Dr. Molnár Attila: A napirendi pontok tárgyalásának nyilvános szakasza véget ért, és zárt ülés
napirendi pontjai tárgyalásával  folytatják az ülést. Mielőtt azonban erre sor kerülne, néhány
gondolatot szeretne elmondani a megjelenteknek, a televízió nézőinek. Advent időszakát élik,
és ez a várakozás ideje, vagyis a Megváltóra való várakozás, Jézus Krisztus születése, szent
Karácsony ünnepe. Az adventi várakozás hangulatát emberi szóval nem lehet kifejezni. Ezt
akkor érti meg az ember, mikor hajnali szentmiséről a kis templom ajtaján kilépve szakadó
hóesésben találja magát ezekben napokban , hetekben. Olyan felemelő hangulat birtokába
keríti az embert, ami meghatározza egész heti tevékenységét. A karácsonyi ünnep
közeledtével ez a csodás érzés majd minden emberen eluralkodik. Ezekkel a gondolatokkal
kíván áldott, békés, szeretetteljes Karácsonyi Ünnepeket és sikerekben gazdag b oldog Új
Esztendőt.  Rövid szünetet rendel el.

A Képviselő-testület munkáját zárt ülés keretében folytatja.

12. napirend:
Az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat vezetői pályázat elbírálásig ideiglenes vezető
megbízás.
Előadó: Dr. Molnár Attila  polgármester

A 235//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

13. napirend:
Felügyelő bizottságok és tagi képviselők megválasztása. Komturist -Komárom Kft. Alapító
Okirata módosítása (ügyvezetés). Javaslat a Komthermál Kft. ügyvezetésére.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

A 236/A //2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

A 236/B //2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

A 236/C//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

A 236/C/I/2010.(XII.16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

A 236/D//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

236/D/I/2010.(XII.16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

236/D//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

236/D/I/2010.(XII.16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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236/E//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

236/E/I/2010.(XII.16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

236/F//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

236236/J//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

/G//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

236/H//2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

236/I//2010. (XII. 16.)  számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

236/I/I/2010.(XII.16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés
jegyzőkönyve tartalmazza.

14. napirend:
Szakmai kollégiumok tagjai megválasztása.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

237/2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

15. napirend: Saxum Kft. kérelme.
Előadó: Dr. Molnár Attila polgármester

238/2010. (XII. 16.) számú Képviselő-testületi testületi határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

Dr. Molnár Attila: Más napirend nem lévén, megköszöni a részvételt és az ülést berekeszti.

K.m.f.

Dr. Szöllősy Ferenc Dr. Molnár Attila
címzetes főjegyző      polgármester


